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Drage 
sugrađanke 
 i sugrađani,

nizom priredbi obilje-
žili smo Dan grada, po-
nosni na našu Lepoglavu 
i njenu vrijednu kulturnu 
baštinu, proslavili smo 
620 godina našeg grada i 
10. godišnjicu od uvrštenja 
lepoglavske čipke na listu 
nematerijalne kulturne 
baštine UNESCO-a.

U toj dugoj i bogatoj 
povijesti naše Lepoglave 
godina na izmaku ostat 
će upamćena kao dobra i 
uspješna godina, godina u 
kojoj smo pokrenuli naj-
više investicija u svim se-
gmentima razvoja našega 
Grada. Uvijek naglašavam 
da politika mora biti sa 
sadržajem, da ona mora 
biti prije svega na korist 
našim građanima. Stoga 
smo nastavili ulaganja u 
komunalnu i društvenu 
strukturu na cijelom po-
dručju Grada. Započeli 
smo radove koji su vrijedni 
više od 25 milijuna kuna!

Ulagali smo u održa-
vanje komunalne infra-
strukture, od održavanja 
nerazvrstanih cesta i 
javne rasvjete, do održa-
vanja groblja, odvodnje 
oborinskih voda, sanaciju 
vodotoka, ali i u niz drugih 
projekata. Ulagali smo u 
dječja igrališta i sportske 
terene, u društvene domo-
ve, u najmoderniju vatro-
gasnu opremu.

Posebno sam ponosan 
da smo ove godine zapo-
čeli i dva krucijalna pro-
jekta od izuzetne važnosti 
za budućnost. Lepoglava 
je jedini grad u Hrvatskoj 
koja gradi čak dva dječja 
vrtića. Ovim ulaganjima 
stvaramo čvrste temelje 
za uspješan razvoj Lepo-
glave, jer su upravo mladi, 
obrazovani ljudi jamstvo 
prosperitetnog razvoja 
svake sredine. Želimo i 
predano radimo na tome 

da naš grad bude po mjeri 
svakog njegovog stanov-
nika, nastojimo stvoriti 
dobru perspektivu mla-
dima i omogućiti im da 
ovdje dobro i ugodno žive. 
Želimo da mladi nakon 
školovanja ostanu ovdje, 
da imaju mogućnost zapo-
slenja, ali i da mlade obite-
lji ovdje budu adekvatno 
stambeno zbrinute. Uz 
dodjelu bespovratnih sred-
stava mladim obiteljima 
za kupnju i uređenje kuća i 
stanova, Grad je pokrenuo 
i program poticane stano-
gradnje, kako bi, zajedno 
s Ministarstvom graditelj-
stva i Agencijom za pravni 
promet i posredovanje ne-
kretninama, u Lepoglavi 
izgradili novih 16 stanova.

Vjerujem da je pred na-
ma još jedna uspješna go-
dina, godina u kojoj ćemo 
stvoriti uvjete da sva dje-
ca imaju priliku pohađati 
dječji vrtić, godina u kojoj 
ćemo nastaviti ulaganja 
u komunalni i društveni 
standard i započeti nove, 
kapitalne projekte. Doka-
zali smo da znamo i želi-
mo raditi za našu sredinu, 
siguran sam kako će i slje-
deće godine Lepoglava biti 
- veliko gradilište!

Poštovane sugra-
đanke i sugrađani, že-
lim vam mirne i rado-
sne božićne blagdane i 
uspješnu 2020. godinu. 
Vjerujem da će to biti 
još jedna godina za pam-
ćenje!

Vaš gradonačelnik 
Marijan Škvarić
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IZ GRADA GRADSKO VIJEĆE

Održana 18. sjednica Gradskog vijeća Grada Lepoglave

Prihvaćeno izvješće o izvršenju gradskog proračuna
Gradsko vijeće Grada Lepoglave je na 18. sjednici, koja je održana 14. studenoga, prihvatilo niz prijedloga odluka te izvješća, među 
kojima i polugodišnje izvješće o izvršenju Proračuna Grada Lepoglave za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2019. godine.

U izvješću se navodi 
da su prihodi poslovanja 
planirani na godišnjoj 
razini u ukupnom iznosu 
od 30 milijuna 348 tisuća i 
493 kune, a da su u prvom 
polugodištu 2019. godine 
ostvareni prihodi u visini 
od 12 milijuna 900 tisuća 
i 444 kune, što je 42,51 
posto od planiranog. Us-
poredbom izvršenja pro-
računa u prvoj polovici 
2019. godine s istim raz-
dobljem prethodne godi-
ne, kada su ostvareni pri-
hodi poslovanja u iznosu 
od 12 milijuna 703 tisuće 
i 260 kuna, brojke upuću-
ju na stabilan kontinuitet 
ostvarenja prihoda poslo-
vanja.

U izvješću je navede-
no da su planirani ras-
hodi na godišnjoj razini 
45 milijuna 692 tisuće i 
624 kune, a da su u prvoj 
polovici ove godine os-
tvareni rashodi u visini 
od 9 milijuna 473 tisuće i 
737 kuna, odnosno 20,73 
posto od planiranog. Iz-
vješće je prihvaćeno veći-
nom od 11 glasova, uz tri 
glasa protiv.

Vijećnici su jednogla-
sno, bez rasprave i uz po-
hvale, prihvatili izvješća 
o radu Dječjeg vrtića Le-
poglava, Gradske knjižni-
ce Ivana Belostenca i Va-
trogasne zajednice Grada 
Lepoglave te programe 
rada Savjeta mladih Gra-
da Lepoglave i Dječjeg vr-
tića Lepoglava.

Jednoglasno je prihva-
ćen i prijedlog Odluke o 
dodjeli javnih priznanja 
Grada Lepoglave za 2019. 
godinu kojim je potvrđen 
prijedlog Povjerenstva za 
dodjelu javnih priznanja.

Također je jednogla-
sno prihvaćen i prijedlog 
o cesiji tražbine radi osi-
guranja kojom se Grad 
Lepoglava obavezuje da 
će u proračunu za 2020. 
godinu, te u naredne če-
tiri godine, osigurati sred-
stva u visini od 420 tisuća 
kuna za otplatu kredita 
kojeg će kod Zagrebačke 
banke podići Dobrovoljno 
vatrogasno društvo Le-
poglava za kupnju novog 
navalnog vozila.

Na sjednici je prihva-
ćen i Program moderniza-
cije i asfaltiranja nerazvr-
stanih cesta na području 
Grada Lepoglave za 2019. 
godinu, te je potvrđena 

odluka o osnivanju i ime-
novanju članova Povje-
renstva za procjenu šteta 
od prirodnih nepogoda 
Grada Lepoglave. Za čla-
nove Povjerenstva imeno-
vani su Josip Čelig, Zlat-
ko Petrinjak, Stjepan 
Maček, Stjepan Špiranec 
i Ivan Dubovečak.

Pitanja vijećnika
Vijećnik Siniša Štefi-

čar uputio je vijećničko 
pitanje vezano uz nabavu 
dodatnih kanti za selek-
tiranje otpada, a intere-
sirao se i za polemiku na 
društvenim mrežama oko 
suradnje TKIC-a i Nezavi-
sne udruge mladih. U od-
govoru je gradonačelnik 
Marijan Škvarić istaknuo 
nezadovoljstvo što rea-
lizacija projekta nabave 
dodatnih kanti za otpad 
traje toliko dugo, a za što 
krivicu ne snosi Grad Le-
poglava. Naime, nabava 
kanti objedinjena je za 
cijelo područje države što 
usporava cijeli proces.

- Nisam primijetio da 
se na društvenim mreža-
ma očitovala Nezavisna 
udruga mladih već po-
jedinci koji nisu članovi 
Udruge, a niti su mladi. 
Kao odgovorna osoba ne 
reagiram na takve izjave 
- odgovorio je gradona-
čelnik na ovo vijećničko 
pitanje.

Vijećnik Boris Šinko 
zanimao se za projekt iz-
gradnje centara za dnevni 
boravak starijih i nemoć-
nih osoba te je upozorio 
na neugodan miris katra-
na i smole koji se širi iz 
asfaltne baze.

- Mi smo također 
uključeni u projekt iz-
gradnje centara za dnevni 
boravak starijih i nemoć-
nih osoba, no nositelj je 

Centar za socijalnu skrb 
Ivanec, a Grad Lepogla-
va je, zajedno s Općinom 
Bednja, partner u projek-
tu - odgovorio je na prvo 
pitanje gradonačelnik 
Škvarić dodavši da Grad 
u okviru ovoga projekta 
planira urediti nekadaš-
nji župni dvor u Lepogla-
vi, a najavio je da će od 
nadležnih službi zatražiti 
informaciju o kontroli 
kvalitete zraka.

Zimsko održavanje 
cesta

- Nabava novog auto-
mobila planirana je pro-
računom, a nova Škoda 
Oktavija, vrijedna oko 
160 tisuća kuna, kupljena 
je nakon provedenog na-
tječaja. Stari automobil, 
star oko 11 godina s pri-
jeđenih oko 250.000 kilo-
metara, dan je na prodaju 
po procijenjenoj cijeni od 
oko 49 tisuća kuna - od-
govorio je gradonačelnik 
Lepoglave na pitanje vi-
jećnika Željka Šoštarića, 
koji se zanimao i zašto 
samo djeca predškolske 
dobi imaju pravo na na-
knadu za logopeda. U 
odgovoru na ovo pitanje 
gradonačelnik je istaknuo 
da predškolski odgoj spa-
da pod ingerenciju Grada, 
dok su osnovne škole pod 
ingerencijom Varaždin-
ske županije, koja svoje 
obaveze sve češće preba-
cuje na jedinice lokalne 
samouprave.

Vijećničko pitanje Jo-
sipa Čeliga bilo je veza-
no uz zimsko održavanje 
cesta, koje je, po riječima 
gradonačelnika, na na-
tječaju dodijeljeno obrtu 
- Prijevoznik Zvonimir 
Maček, koji će za taj posao 
ove zime imati 12 ekipa.

Vijećnik Alen Mađar 

pitao je gradonačelnika 
može li ponovno uputiti 
apel Hrvatskim vodama 
vezano uz uređenje poto-
ka u Patačićevoj ulici.

- Hrvatske vode na-
javile su kako će iduće 
godine početi uređenje 
tog potoka, za što je Grad 
Lepoglava u proračunu 
za 2020. godinu predvidio 
sredstva s kojima će Grad 
sudjelovati u realizaciji 
tog projekta - odgovorio 
je gradonačelnik.

Vijećnik Tonko Župa-
nić postavio je pitanje ve-
zano uz uređenje ceste u 
zaseoku Jureni , na što je 
gradonačelnik odgovorio 
kako će u okviru tekućeg 
održavanja ova cesta biti 
uređena sljedeće godine.

Vijećnik Zorislav Ro-
dek upozorio je na pro-
bleme s niskonaponskom 
mrežom u naselju Crko-
vec, a zanimala ga je i 
dinamika izgradnje nogo-
stupa na potezu Kameni-
ca-Roginov most.

- Znamo sva područ-
ja na kojima je potrebno 
rekonstruirati niskona-
ponsku mrežu, a jedno od 
njih je i područje Crkovca. 
Problemi postoje i u Oču-
ri, Kameničkom Podgor-
ju i Višnjici. Mi možemo 
postaviti javnu rasvjetu 
nakon što se izvrši re-
konstrukcija niskonapon-
ske mreže. Ove godine 
postavili smo energetski 
učinkovitu javnu rasvjetu 
u Kameničkom Podgor-
ju i na području Višnjice 
u naselju Ves - rekao je 
gradonačelnik Škvarić i 
izrazio nadu da će Elektra 
više brinuti o potrebama 
građana na području Gra-
da Lepoglave. U odgovoru 
na drugo pitanje grado-
načelnik je naglasio da 

Grad Lepoglava ima spre-
mne projekte za daljnju 
izgradnju nogostupa na 
gradskom području, pa 
tako i za gradnju nogostu-
pa na ovoj relaciji, koji su 
dostavljeni Županijskoj 
upravi za ceste.

Projekti se odvijaju 
prema planu

Vijećnik Milan Pavle-
ković pitao je hoće li 
otvoreni komunalni pro-
jekti biti izvršeni u skladu 
s planom te hoće li Grad 
Lepoglava omogućiti do-
stupnost širokopojasnom 
internetu.

- Projekti se na po-
dručju Grada Lepoglave 
provode uspješno. Neki 
od njih su završeni, dok 
će se četiri projekta, re-
konstrukcija i izgradnja 
dječjih vrtića u Lepogla-
vi i Višnjici, prema planu 
prenijeti u iduću godinu 
- odgovorio je gradonačel-
nik Škvarić te je istaknuo 
da se Grad Lepoglava, 
zajedno s općinama Bed-
nja, Cestica, Donja Voća, 
Klenovnik, Maruševec, 
Petrijanec i Vinica uklju-
čio u projekt izgradnje 
širokopojasne mreže, koji 
je prošao prvi krug natje-
čaja.

Vijećnik Stjepan 
Vresk zanimao se za na-
stavak plinofikacije u 
Žarovnici, na što je gra-
donačelnik Škvarić odgo-
vorio da je na inicijativu 
Mjesnog odbora Žarov-
nica Grad uputio zahtjev 
temeljem kojeg će se Ter-
moplin odrediti hoće li i 
pod kojim uvjetima ići u 
proširenje mreže.

Pitanja vijećnice Mari-
je Ribić bila su vezana uz 
moguće ukidanje jedne 
od željezničkih putničkih 
linija te uz sanaciju sru-
šenog zida u Parku žrtava 
fašizma.

- Grad Lepoglava je vi-
še puta reagirao na najav-
ljeno ukidanje pojedinih 
putničkih linija. Nećemo 
dozvoliti da Grad Lepo-
glava postane putničko 
slijepo crijevo. O tom pro-
blemu ću razgovarati s 
državnim tajnikom u Mi-
nistarstvu mora, prometa 
i infrastrukture - rekao 
je gradonačelnik te je na-
javio i razgovor s pred-
stavnicima Varaždinske 
biskupije, kako bi se sa-
nirao zid u Parku žrtava 
fašizma.

Na 18. sjednici Gradskog vijeća vijećnici su prihvatili niz odluka i izvješća

Održan znanstveni skup povodom 620. obljetnice prvog pisanog spomena 
Lepoglave

Iznimno vrijedna 
kulturna baština pavlina
Povodom 10. obljetnice uvrštenja lepoglavske čipke na UNESCO-ov popis re-
prezentativne svjetske nematerijalne kulturne baštine čovječanstva i 620. 
obljetnice prvog pisanog spomena Lepoglave, Hrvatska akademija znanosti 
i umjetnosti i Grad Lepoglava organizirali su znanstveni skup na kojem su 
okupljenima u čitaonici Gradske knjižnice Ivana Belostenca o ovim značaj-
nim obljetnicama govorili prof. dr. sc. Mijo Korade, dr.sc., dr. Sanja Cvetnić i 
dr. sc. Tihana Petrović Leš.

- Ova obljetnica prvog 
pisanog traga Lepogla-
ve govori o šest stoljeća 
bogate prošlosti Lepo-
glave koju su, prije svih, 
obilježili pavlini, nosite-
lji znanja, obrazovanja, 
prosvjetiteljstva i vjere. 
Pavlini su ostavili duboki 
trag u povijesti, ne samo 
našeg grada, već Hrvat-
ske i srednje Europe. Za-
hvaljujući njima već smo 
tada bili dio velikog civili-
zacijskog dosega, kao što 
smo i danas zahvaljujući 
i uvrštenju lepoglavskog 
čipkarstva na UNESCO-ov 
popis reprezentativne 
svjetske nematerijalne 
kulturne baštine čovje-
čanstva - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić u pozdravnom 
govoru na otvorenju ovo-
ga znanstvenoga skupa.

Ispred Hrvatske aka-
demije znanosti i um-
jetnosti nazočne je po-
zdravio dr. sc. Vladimir 
Huzjan, koji je tom prigo-
dom istaknuo da Lepogla-
va, zahvaljujući napori-
ma Grada Lepoglave, više 
nije asocijacija na zatvor, 

već na čipku, barok, Ran-
gera i druge znamenitosti 
iz svoje bogate kulturne 
baštine.

Govoreći o Ivanu Ran-
geru dr. Sanja Cvetnić je 
naglasila da se o Rangeru 
dosta toga zna, ali da je 
njegovo ime poznatije od 
njegovog rada.

- Ranger je donio posve 
novi stil u kontinentalnu 
Hrvatsku. Naime, podaci 
kojima raspolažemo go-
vore da je Ranger boravio 
u Italiji, najvjerojatnije u 
Rimu. Tako su Lepoglava 
i njezina okolica prve sa-
znale što je novog u Rimu, 
što je novi stil. Ranger je 
obilježio našu baštinu. 
Ostavio je zidne oslike 
za koje možemo reći da 
participiraju u barokni 
fenomen koji je obilježio 
stvaralaštvo od Sankt Pe-
tersburga do juga Italije 
te cijele zapadne i dijela 
istočne Europe - istaknu-
la je dr. Sanja Cvetnić. 
Njeno je predavanje bilo 
popraćeno fotografijama 
Rangerovih djela koje je 
izradio fotograf Darko 
Gorenak.

Da je jedan od najve-
ćih samostana u Hrvat-
skoj bio onaj u Lepoglavi, 
koji je u 16. stoljeću po-
stao sjedište čitavog pa-
vlinskog reda, u kojem je 
stolovao i general reda, 
podsjetio je prof. dr. sc. 
Mijo Korade.

- Pavlini su red koji 
je bio autohtoni hrvat-
sko-ugarski red, koji je 
imao veliki utjecaj na 
društvo u kojem su djelo-
vali, na kulturu i znanost 
- istaknuo je prof. dr.sc 
Korade.

Dr. sc. Tihana Petro-
vić Leš govoreći o uvr-
štenju lepoglavske čipke 
na UNESCO-ov popis re-
prezentativne svjetske 
nematerijalne kulturne 
baštine čovječanstva, po-
sebno je istaknula značaj 
lepoglavskog čipkarstva i 
jedinstvenu ljepotu lepo-
glavske čipke.

Ove važne obljetnice 
koje su bile teme znan-
stvenog skupa obilježio 
je i Varaždinski klub ko-
lekcionara izdavanjem 
prigodne omotnice i do-
pisnice.

U Domu kulture održan je znanstveni skup povodom 620. obljetnice prvog pisanog spomena Lepoglave
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- Roditeljima novo-
rođenčadi Grad daje 
potporu od tisuću i pet 
stotina do dvije tisu-
će i pet stotina kuna. 
Nastojimo osigurati 
uvjete da sva djeca s 
područja Grada mogu 
pohađati dječji vrtić, i 
to već od jasličke dobi, 
ali i da dječji vrtić rodi-
teljima bude besplatan. 
Kao jedini u Hrvatskoj, 
gradimo čak dva dječja 
vrtića. Jedan, potpuno 
novi, u Višnjici, dok vr-
tić u Lepoglavi dogra-
đujemo i rekonstruira-
mo. Investicija u vrtić u 
Višnjici vrijedna je više 
od 4 milijuna kuna, a 
u lepoglavski vrtić bit 
će uloženo više od 12 
milijuna kuna. Uz pri-
vatni vrtić na području 
Žarovnice pokrit ćemo 
cijelo područje Grada i 
po kapacitetima ali i po 
ukupnom sadržaju koji 
je u skladu s pedagoš-
kim standardima. Kada 
krenu u školu prvašići 
dobivaju bon u vrijed-
nosti 200 kuna. Grad 
omogućuje i produženi 
boravak za dvadeset i 
troje djece od 1. do 4. 
razreda lepoglavske 
osnovne škole, a vjeru-
jem da ćemo produženi 

boravak osigurati i za 
djecu u Kamenici i Viš-
njici. Osnovnoškolci od 
Grada dobivaju i nov-
čane nagrade i pohvale 
za izvrsnost, a Grad fi-
nancira sve izvanškol-
ske i izvannastavne ak-
tivnosti. Posebno sam 
ponosan na školske 
zadruge, koje čuvaju i 

njeguju našu kulturnu 
baštinu, od lepoglav-
ske čipke do drugih 
tradicijskih uporabnih 
predmeta. Studentima 
Grad osigurava stipen-
dije od 700 kuna mje-
sečno, bez obzira gdje 
studiraju - naglasio je 
gradonačelnik Lepo-
glave.

Poziv mladim 
obiteljima

Grad je ove godine 
pokrenuo i novi pro-
gram podrške mla-
dim obiteljima vezan 
uz njihovo stambeno 
zbrinjavanje?

- Želimo da mladi 
nakon školovanja osta-
nu ovdje, da imaju mo-
gućnost zaposlenja, ali i 
da mlade obitelji ovdje 
budu adekvatno stam-
beno zbrinute. Prošli 
mjesec smo primjerice, 
na području Grada Le-
poglave imali samo 128 
nezaposlenih, što je 
najniža nezaposlenost 
u posljednjih dvade-
setak i više godina, jer 
smo ranije imali i 700, 
pa i 800 nezaposlenih. 
Stoga zahvaljujem i 
našim poduzetnicima, 
koji su šireći proizvod-
nju uspjeli zaposliti i 
nove ljude. Grad je ove 

godine bespovratna 
sredstva dodijelio za 
13 poduzetnika, a već 
sljedeće godine ćemo 
sredstva namijenjena 
našim poduzetnicima 
još i povećati. No, bit-
no je da mlade obitelji 
uz zaposlenje imaju i 
primjereni krov nad 
glavom, što smo omo-
gućili provođenjem 
projekta sufinancira-
nja, pa za gradnju nove 
kuće Grad daje 40 tisu-
ća kuna bespovratnih 
sredstava, odnosno, 20 
tisuća kuna ili 50 posto 
sredstava za adaptaci-
ju kuće ili stana. I na taj 
način želimo pomoći 
mladim obiteljima da 
ostanu u našem kraju. 
Uz dodjelu ovih bespo-
vratnih sredstava Grad 
je pokrenuo i program 
poticane stanogradnje, 
kako bi, zajedno s Mini-
starstvom graditeljstva 
i Agencijom za pravni 
promet i posredovanje 
nekretninama, u Le-
poglavi izgradili novih 
16 stanova iz ovoga 
programa. Pozivam 
mlade obitelji da se 
jave na ovaj natječaj 
Grada i da bez ikakvih 
obveza iskažu interes 
za POS stanove, ali i da 
se prijave za stambene 
kredite sa subvencio-
niranom kamatnom 
stopom koje daje Mini-
starstvo graditeljstva.

Za vatrogastvo čak 15 
milijuna kuna

No, Grad aktivno 
ne podržava samo 
djecu i mlade. Koje bi-
ste potpore posebno 
izdvojili?

- Pomažemo našim 
umirovljenicima, ko-
jima Grad isplaćuje i 
uskrsnicu i božićnicu. 
Sljedeće godine ćemo 
potpore umirovljeni-

cima udvostručiti. Po-
mažemo naše udruge 
i podupiremo njihove 
aktivnosti, za što Grad 
godišnje izdvaja 400 
tisuća kuna. Pritom že-
lim posebno istaknuti 
udrugu branitelja, či-
ji se članovi aktivno 
uključuju u sve aktiv-
nosti Grada, udruge 
mladih, čije aktivnosti 
također pomažemo i 
financijski, s više od 70 
tisuća kuna, udruge u 
kulturi te druge udru-
ge civilnog društva 
koje svojim aktivnosti-

ma doprinose razvoju 
grada. Posebno želim 
istaknuti podršku Gra-
da našim vatrogasnim 
društvima okupljeni-
ma u vatrogasnu za-
jednicu. Uz 40 tisuća 
kuna godišnje potpore 
Grad Lepoglava ulaže 
i u novu vatrogasnu 
opremu, pa smo ove 
godine investirali u 
novo vatrogasno na-
valno vozilo za DVD 
Lepoglava, koje je vri-
jedno 2 milijuna kuna, 
potpisali smo ugovor s 
DVD-om Kamenica za 

izradu projekta izgrad-
nje i uređenje društve-
nog vatrogasnog doma 
u Kamenici, dok na po-
dručju Višnjice radimo 
projekt za energetsku 
učinkovitost vatroga-
snog doma vrijednog 
1,5 milijuna kuna. U 
tijeku je i projekt va-
trogasnog centra u Le-
poglavi, za koji imamo 
građevinsku dozvolu, 
a koji ćemo prijaviti 
na novu Mjeru 7.4.1. 
Dakle, samo u vatro-
gastvo uložit ćemo više 
od 15 milijuna kuna. 

Kao prvi Europski grad 
sporta u Hrvatskoj, po-
mažemo i sportske te 
udruge za rekreaciju. 
Naš je cilj da na cije-
lom području Grada 
stvorimo uvjete da se 
svi građani mogu ba-
viti sportom. Ove smo 
godine završili već 11. 
dječje igralište, u Zlo-
gonju, a započeli smo i 
uređenje nogometnog 
terena u Lepoglavi, 
zahvaljujući natječaju 
Lokalne akcijske grupe 
- Sjeverozapad iz Pro-
grama ruralnog razvo-

ja. Projekt je vrijedan 
500 tisuća kuna, a tim 
ćemo sredstvima ure-
diti travnatu podlogu 
igrališta sa sustavom 
navodnjavanja, a ure-
dit ćemo i dvije svla-
čionice, kako bi naš 
prvoligaš, Ženski nogo-
metni klub Lepoglava 
imao primjerene uvje-
te za trening i natjeca-
nje. Planiramo urediti 
i atletsku stazu, urediti 
još četiri svlačionice te 
na bivšem rukomet-
nom igralištu postaviti 
umjetnu travu. Vjeru-

jem da će za nekoliko 
godina naš sportsko - 
rekreacijski centar do-
biti sasvim novo ruho, 
te da će postati sport-
ski kamp ženskog no-
gometa, ali i kamp za 
djecu i osobe s invali-
ditetom. I za ove ćemo 
projekte nastojati dobi-
ti sredstva iz europskih 
i nacionalnih fondova, 
kako ne bismo optere-
ćivali gradski proračun 
i naše građane. Pritom 
želim istaknuti da je 
komunalni doprinos 
na području Grada Le-

poglave jedan od najni-
žih u cijeloj Hrvatskoj.

Radovi vrijedni više 
od 25 milijuna kuna

Ove su godine na 
cijelom području 
Grada započeti no-
vi projekti kapitalne 
izgradnje. O kojim je 
projektima riječ?

- Započeli smo rado-
ve koji su vrijedni više 
od 25 milijuna kuna. 
Primjerice, 3,8 miliju-
na kuna uloženo je u 
održavanje komunal-
ne infrastrukture, od 
održavanja nerazvr-
stanih cesta, javne ra-
svjete i zimske službe, 
do održavanja groblja, 
odvodnje oborinskih 
voda i niz drugih proje-
kata ove vrste. Grad Le-
poglava godišnje plaća 
gotovo milijun kuna za 
javnu rasvjetu, a od ko-
munalne naknade pri-
kupimo oko 700 tisuća. 
Od tih sredstava ne 
bismo mogli pokriti ni 
trošak potrošene elek-
trične energije, no, mo-
ja je zadaća kao grado-
načelnika da iznađem 
druge izvore sredsta-

va. Program građenja 
komunalne infrastruk-
ture vrijedan je gotovo 
6 milijuna kuna, a ta su 
sredstva uložena u pro-
gram nerazvrstanih 
cesta, najviše u uređe-
nje ceste Antekolovići 
- Huđi u Žarovnici, za-
tim ceste u Bednjici, u 
izgradnju nogostupa u 
Žarovnici i Lepoglavi, 
uredili smo cestu kod 
staroga groblja, zavr-
šili smo parkiralište u 
Donjoj Višnjici, uredili 
smo dječje igralište na 
Trgu kralja Tomislava, 
postavili smo novu jav-
nu rasvjetu vrijednu 
300 tisuća kuna, uređi-
vali smo naša groblja. 
Kada tim investicija-
ma dodamo i one za 
gradnju dječjih vrtića 
u Lepoglavi i Višnjici, 
te projekt energetske 
učinkovitosti zgrade 
gradske uprave, u ko-
munalnu infrastruktu-
ru ulažemo više od 25 
milijuna kuna - ista-
knuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

RAZGOVOR S POVODOM Marijan Škvarić, gradonačelnik Lepoglave

Politika mora biti na korist građanima
- Ove je godine proračun Grada Lepoglave najveći do sada, pa imamo i najviše investicija u svim segmentima razvoja našega Grada. Politika mora biti sa sadržajem, ona mora biti prije svega na korist našim građanima. Ove smo godine posebni naglasak stavili na demo-
grafsku politiku, jer su mladi, obrazovani ljudi temelj razvoja svake sredine. Moj je stav da Lepoglava mora biti grad po mjeri čovjeka, stoga Grad Lepoglava brine o svakom čovjeku, od njegovog rođenja do umirovljenja. Taj stav konkretno dokazujemo brojnim programima 
i projektima - istaknuo je Marijan Škvarić, gradonačelnik Lepoglave, u osvrtu na ovu, godinu na izmaku, koja će ostati zabilježena kao godina velikih investicija.

Razvoj temeljen na kulturnoj baštini
Lepoglava se sve više potvrđuje i kao grad kulture. Koje biste projekte u 
kulturi posebno istaknuli?

- Ove godine obilježavamo deset go-
dina otkako je lepoglavska čipka uvr-
štena na UNESCO listu nematerijalne 
kulturne baštine, ali i 620. godišnjicu 
prvog pisanog spomenika Lepoglave. 
Želimo na toj vrijednoj baštini graditi 
novi razvoj, kao turističko mjesto, sto-
ga Grad podržava i turističke te kul-
turne programe. S uspjehom smo i ove 
godine organizirali Lepoglavske dane, 
mladi su uspješno organizirali Jailho-
use festival, a posebno možemo biti 
ponosni na ovogodišnji međunarodni 

festival čipke, na kojem su prvi puta 
gostovale i čipkarice iz Južne Amerike, 
čime se Lepoglava potvrdila kao važ-
no čipkarsko središte ne samo Europe, 
već i svijeta. Nastavili smo s uređenjem 
lepoglavskog samostana i naše župne 
crkve, a ove smo godine napravili i no-
vi iskorak u projektu Centra za posjeti-
telje, jer smo dovršili projekt uređenja 
cijelog muzejsko - galerijskog prostora 
budućeg Centra. Dakle, u potpunosti 
smo spremni da taj projekt kandidira-
mo na europske natječaje.

Ulaganje u budućnost
Koji aktualni problemi u Lepoglavi traže priori-
tetno rješavanje?

- Iako smo puno ula-
gali i puno napravili, 
volio bih da je dinamika 
realizacije nekih projek-
ta bila brža, no ona je 
ovisila o raspisanim na-
tječajima. Čeka nas još 
puno posla, prije svega 
na kvalitetnijem rješe-
nju javnog prijevoza i 
problema mobilnosti, 
te na rješavanju proble-
ma derutnih objekata u 
državnom vlasništvu. 
Ove smo godine ostva-
rili neke pomake, pa se 

nadam da ćemo uskoro 
biti u prilici riješiti i taj 
problem. Posebno želim 
istaknuti kako nastav-
ljamo ulagati i u razvoj 
brzog, širokopojasnog 
interneta, jer je to infra-
struktura budućnosti. 
Zahvaljujem svim gra-
đanima na potpori, svi-
ma želim ugodne božić-
ne blagdane i uspješnu i 
sretnu novu 2020. godi-
nu - poručio je gradona-
čelnik Marijan Škvarić.
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Mladim obiteljima dodijeljeno više od 148 tisuća kuna za rješavanje 
stambenog pitanja

Grad prepoznaje potrebe 
svojih građana
Provodeći  Program demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog 
pitanja mladih obitelji s gradskog područja, Grad Lepoglava je, temeljem pro-
vedenog natječaja, dodijelio 148.500 kuna za sufinanciranje izgradnje obitelj-
ske kuće, odnosno za rekonstrukciju ili adaptaciju stambenog prostora.

Pravo na bespovratne 
potpore ostvarilo je šest 
mladih obitelji koje su 
25. studenoga, na prigod-
noj svečanosti održanoj 
u Gradskoj vijećnici, s 
Gradom Lepoglavom pot-
pisali ugovore o dodijeli 
bespovratnih sredstava 
za gradnju ili adaptaciju 
kuća i stanova.

Ugovore je s mladim 
obiteljima potpisao grado-
načelnik Marijan Škva-
rić, koji je tom prigodom 
istaknuo da je ovo još jed-
na od mjera kojima Grad 
nastoji zadržati mlade 
obitelji na području Grada 
Lepoglave.

Potpore od 40 tisuća 
kuna

- Grad je prepoznao 
potrebu svojih građana, 
pripremio mjeru i uputio 
javni poziv u okviru kojeg 
su građani imali prigode 
ostvariti potpore u visi-
ni do 40 tisuća kuna za 
izgradnju obiteljske ku-
će, odnosno do 20 tisuća 
kuna za rekonstrukciju ili 
adaptaciju njihovog stam-
benog prostora. Za to smo 
rebalansom proračuna 
ove godine osigurali 150 
tisuća kuna. Zahtjeva je 
bilo puno, a potporu je, 
temeljem kriterija javnog 
poziva, ostvarilo šest obi-
telji - rekao je gradonačel-
nik Lepoglave.

Dvije su obitelji ostva-
rile potporu u visini od 40 
tisuća kuna za izgradnju 

obiteljske kuće, dok su če-
tiri obitelji ostvarile pot-
pore za adaptaciju ili re-
konstrukciju stambenog 
prostora - dvije obitelji za 
tu su namjenu dobile pot-
poru od 20 tisuća kuna, 
dok su dvije potpore bile 
u visini od 15 tisuća, od-
nosno 13.500 kuna.

- Drago mi je da će tih 
šest obitelji i dalje živjeti 
na području našeg grada. 
Također me veseli da ima-
mo upite mladih obitelji 
koje se žele doseliti na 
područje Grada Lepogla-
ve koji, uz ove potpore, 
pruža još mnoge benefite 
i potpore mladim obitelji-
ma. Istaknuo bih potpore 
za novorođene, moguć-
nost pohađanja vrtića za 
svu djecu s obzirom na to 
da na gradskom područ-
ju uređujemo, odnosno 
gradimo čak dva dječja 
vrtića. Želja nam je u bu-
dućnosti omogućiti svoj 
djeci besplatno pohađaju 
vrtić. Sufinanciramo cje-
lodnevni boravak djece 
u školi kao i izvanškolske 
aktivnosti te nagrađujemo 
najbolje učenike. Studen-
tima dodjeljujemo grad-
ske stipendije, a ovom 
mjerom nastojimo osigu-
rati mladim obiteljima 
krov nad glavom - rekao 
je gradonačelnik Škvarić 
te najavio da je u planu za 
iduću godinu iz proračuna 
za Program demografskih 
mjera za poticanje rješa-

vanja stambenog pitanja 
mladih obitelji izdvojiti 
200 tisuća kuna.

Program poticane 
stanogradnje

- Zahvalna sam Gradu 
Lepoglavi na dodijeljenoj 
potpori koja će mi olak-
šati završetak izgradnje 
obiteljske kuće - istaknu-
la je Nikolina Bistrović, 
koja je zahvalila Gradu 
Lepoglavi na ovim bespo-
vratnim sredstvima.

- Svatko tko je gradio 
kuću ili je namjerava gra-
diti zna koliko je to velik 
financijski zahvat. Ovaj 
iznos omogućit će nam 
opremanja unutrašnjosti 
kuće koja je pred zavr-
šetkom - rekla je Kristina 
Bedeković.

Problem krova nad 
glavom mlade obitelji 
mogle bi riješiti i kroz 
stambeno zbrinjavanje 
u okviru POS programa 
poticajne stanogradnje. 
Naime, objavljen je Javni 
poziv za iskaz interesa za 
kupnju stana iz Progra-
ma POS. Utvrdi li se da 
postoji dovoljan interes 
za kupnju stanova POS-a, 
Grad će donijeti odgova-
rajuće odluke, osigurati 
zemljište za izgradnju 
stanova, dogovoriti s 
APN-om daljnju realiza-
ciju programa te objaviti 
Javni natječaj za formira-
nje liste reda prvenstva 
za kupnju stana iz Pro-
grama POS-a.

Energetska obnova zgrade gradske uprave

Projekt vrijedan 
1,2 milijuna kuna
- Projekt energetske obnove zgrade gradske uprave koji je u tijeku jedan 
je u nizu projekata za povećanja energetske učinkovitosti na području Gra-
da Lepoglave, koji pokazuje kako Lepoglava prednjači u provedbi programa 
energetske učinkovitosti, kao ekološki osviješteni grad - istaknuo je dipl. ing. 
Marijan Škvarić, gradonačelnik Lepoglave, u ponedjeljak, 25. studenoga, na 
konferenciji za novinare koja je bila posvećena projektu energetske obnove 
zgrade gradske uprave, vrijednom milijun 215 tisuća i 974 kune.

U sklopu energetske 
obnove zgrade gradske 
uprave već je završena 
energetska obnova to-
plinske ovojnice zgrade, 
sanirano je krovište, a u 
tijeku je izgradnja pri-
stupne rampe za osobe s 
invaliditetom. Projektom 
je predviđena i cjelovita 
hidroizolacija podruma 
zgrade te zamjena susta-
va za pripremu tople vode 
koja će biti grijana zahva-
ljujući solarnim panelima 
koji će biti postavljeni na 
zgradi gradske uprave.

Podrška Ministarstva 
graditeljstva

- Grad Lepoglava ima 
veliko iskustvo u pripre-
mi i realizaciji programa 
energetske učinkovitosti. 
Prije četiri godine ener-
getski je obnovljena 71 
obiteljska kuća na po-
dručju grada, a vrijednost 
tih radova iznosila je čak 
3,5 milijuna kuna. Završi-
li smo i energetsku obno-
vu osnovne škole u Lepo-
glavi, gdje su postavljeni 
i solarni paneli te dizali-
ca topline. Kako bismo s 
uspjehom nastavili plani-
rane projekte vezane uz 
energetsku učinkovitost 
prijavili smo na natječaj 
Ministarstva graditeljstva 
i prostornog uređenja i 
projekt energetske obno-
ve zgrade gradske upra-
ve, za čiju smo obnovu 
dobili subvencioniranje 

troškova u iznosu od 57 
posto, odnosno, 609 tisu-
ća i 558 kuna. No, Mini-
starstvo regionalnoga ra-
zvoja i fondova Europske 
unije subvencioniralo je 
našu komponentu s 300 
tisuća kuna. Dakle, oba su 
ministarstva prepoznala 

financijsku održivost ovo-
ga projekta, zahvaljujući 
kojem ćemo za više od 50 
posto smanjiti sadašnje 
troškove za grijanje zgra-
de - naglasio je gradona-
čelnik Marijan Škvarić.

Radovi će biti završeni 
na proljeće

Radovi na energetskoj 
obnovi zgrade gradske 
uprave povjereni su tvrt-
ki Funda iz Zaprešića, a 
administrativna proved-
ba lepoglavskom TKIC-u.

- Ovom prigodom že-
lim zahvaliti Ministarstvu 
graditeljstva i potpred-
sjedniku Vlade Predragu 
Štromaru, Ministarstvu 
regionalnog razvoja i 
fondova Europske unije, 
izvođaču, tvrtki Funda i 
našem TKIC-u, kao i dje-
latnicima gradske uprave 
koji rade na ovom projek-
tu - rekao je gradonačel-
nik Lepoglave, koji je na 
konferenciji za novinare 
najavio kako će, nakon 
što na proljeće sljedeće 
godine bude u cijelosti za-
vršen projekt energetske 
obnove zgrade gradske 
uprave, Grad Lepogla-
va započeti novi projekt 
- energetsku obnovu va-
trogasnog doma u Višnji-
ci. Za taj je projekt Grad 
u proračunu za sljedeću 
godinu već osigurao iznos 
od 1,5 milijuna kuna.

Podijeljene nove novčane potpore za obitelji s 
novorođenom djecom

Potpore dodijeljene 
31 obitelji
Već drugi puta u ovoj godini Grad Lepoglava 
je svojim najmlađim građanima dodijelio jed-
nokratne novčane potpore.

Novčane su potpo-
re i prigodne poklone 
ponosnim i sretnim 
roditeljima, na sveča-
nosti koja je održana u 
čitaonici Gradske knjiž-
nice Ivana Belostenca 
u lepoglavskom Domu 
kulture, uručili gra-
donačelnik Marijan 
Škvarić i njegov zamje-
nik Hrvoje Kovač.

Ukupno je podije-
ljena 31 potpora za 31 
novorođeno dijete i to 
u visini od 1.500 kuna 
za prvo, 2.000 za drugo 
te 2.500 kuna za treće i 
svako sljedeće dijete u 
obitelji.

- Ovo je najljepša 
gradonačelnička duž-
nost - istaknuo je gra-
donačelnik Škvarić pri-
godom podjele potpora 
za novorođene.

Ova je potpora jed-
na u nizu kojima Grad 
Lepoglava pomaže dje-
ci, mladima i njihovim 
obiteljima.

- Na brojne načine 
pomažemo našim gra-
đanima, posebice onim 
najmlađima. Pratimo 

ih potporama od rođe-
nja pa tijekom njihova 
obrazovanja te i kasni-
je - rekao je gradona-
čelnik Škvarić dodavši 
da je u ovoj godini Grad 
Lepoglava dodijelio i 
potpore mladim obite-
ljima za uređenje nji-
hova stambenog pro-
stora te da je upućen 
poziv za iskaz interesa 
za izgradnju stanova 
iz POS programa. Bude 
li dovoljno zainteresi-
ranih, pokrenuo bi se 
projekt izgradnje POS 
stanova u Lepoglavi, 
čime bi mlade obitelji 
riješile svoje stambeno 
pitanje i ostale živjeti 
na području Grada Le-
poglave.

- Uz sve nabrojene 
potpore želio bih do-
dati da Grad Lepogla-
va financira korištenje 
usluga logopeda za 
djecu predškolske dobi. 
Kao Grad prijatelj djece 
provodimo niz aktivno-
sti usmjerenih dobro-
biti djece - dodao je za-
mjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač.

Planira se uređenje društvenih prostora u MO 
Viletinec - Vulišinec i MO Žarovnica

Nova ulaganja 
u društveni 
standard
Društveni objekti otvorenog tipa koje je Grad 
Lepoglava već ranije izgradio u Mjesnom od-
boru Viletinec - Vulišinec i Mjesnom odboru 
Žarovnica bit će nadograđeni, odnosno gra-
đevinski zatvoreni što će pružiti mogućnost 
okupljanja i druženja građana u ovim objekti-
ma tijekom cijele godine.

Pripremajući se u 
Gradu Lepoglavi za re-
alizaciju toga projekta 
održan je radni sasta-
nak na kojem su raz-
matrani projektni pri-
jedlozi i rješenja prema 
kojima bi na objektima 
trebali biti odrađeni 
građevinski zahva-
ti. Uz gradonačelnika 
Marijana Škvarića i 
predstavnicu projektne 
tvrtke IPC inženjering 
- Antoniju Galac, na 
sastanku su bili i Fra-
njo Ribić, predsjednik 
MO Viletinec-Vulišinec 
i Stjepan Vresk, pred-
sjednik MO Žarovnica.

- Uređenjem druš-
tvenih objekata u tim 

mjesnim odborima 
stvaramo uvjete za 
okupljanje građana. 
Želimo da se građani 
druže tijekom cijele go-
dine, da izađu iz svojih 
kuća i budu zajedno, da 
se zabave te da zajed-
nički osmišljavaju pro-
jekte koji će pridonijeti 
daljnjem razvoju njiho-
vih mjesnih odbora, a 
tako i Grada Lepoglave 
- istaknuo je na sastan-
ku gradonačelnik Mari-
jan Škvarić.

Nakon što se utvrde 
konačna rješenja ure-
đenja ovih objekata, 
planirano je da ovi gra-
đevinski zahvati započ-
nu sljedeće godine.

Gradsku potporu za stambeno zbrinjavanje primilo je šest mladih obitelji

Na konferenciji za novinare predstavljen je projekt energetske obnove 
zgrade gradske uprave vrijedan više od milijun kuna

Grad Lepoglava na mnogo načina pruža podršku djeci i mladim 
obiteljima

Potpore su dodijeljene 31 obitelji s novorođenom djecom

Na sastanku je najavljeno da će radovi započeti sljedeće godine

U sklopu energetske 
obnove zgrade gradske 
uprave već je završena 

energetska obnova 
toplinske ovojnice 
zgrade, sanirano je 

krovište, a u tijeku je 
izgradnja pristupne 
rampe za osobe s 

invaliditetom. Projektom 
je predviđena i cjelovita 
hidroizolacija podruma 

zgrade te zamjena 
sustava za pripremu tople 

vode koja će biti grijana 
zahvaljujući solarnim 
panelima koji će biti 
postavljeni na zgradi 

gradske uprave
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ponos i zadovoljstvo što je 
žitelj upravo Grada Lepo-
glave.

Rezultati za pohvalu
Izaslanik predsjed-

nika Vlade, saborski za-
stupnik Anđelko Stričak 
istaknuo je na svečanoj 
sjednici da su rezultati 
Grada Lepoglave za sva-
ku pohvalu, pri čemu je 
istaknuo veliku ulogu ove 
Vlade u stvaranju pre-
duvjeta za postizanje tih 
rezultata. On je tom pri-
godom posebno najavio 
i početak provedbe pro-
jekata od izuzetne važ-
nosti za Grad Lepoglavu 
- gradnju brze ceste Va-
raždin-Ivanec-Lepoglava 
i projekt aglomeracije.

- Puno mašte, ideja, 
kreacije i gotovih projeka-
ta i programa vidio sam u 
Gradu Lepoglavi unatrag 
dvadesetak godina. Do 
2008. godine projekti su 
se realizirali teško, ali su 
se realizirali. Korišteni su 
pritom fondovi Europske 
unije. A onda je odjed-
nom nastala kriza, što 
je utjecalo na smanjenje 
proračuna. Na sve to, ta-
dašnja vlada donosi odlu-
ku kojom Grad Lepoglava 

ostaje bez 70 posto svog 
proračuna. Prije dvije i 
pol godine rekli smo da 

to moramo promijeniti i 
povećati proračune kako 
bi se mogli realizirati pro-
jekti i programi, te javlja-
ti na se na EU fondove. 
Učinili smo to. Povećan je 
proračun Grada Lepogla-
ve, što je rezultiralo po-
većanjem broja projekata 

i programa. Učinili smo 
to, ne zbog gradonačel-
nika ili Gradskog vijeća 
nego zbog građana. Dok 
sam ja u Vladi u njoj ćete 
imati prijatelja - poručio 
je potpredsjednik Vlade 
Predrag Štromar. 

Dodijeljena gradska 
priznanja

Svečana sjednici bila 
je prigoda i da se uspješ-
nim i zaslužnim pojedin-
cima, udrugama i tvrt-
kama dodijele gradska 
priznanja. Plakete Grada 
Lepoglave za doprinos 
ugledu i promociji Grada 
Lepoglave u zemlji i ino-
zemstvu primili su tvrtka 
IZO-ING d.o.o., Udruga 
umirovljenika Lepogla-
va, Darija Vusić, Mirko 
Druško i Neven Putar.

- Svako dobiveno pri-
znanje godi, a posebno 
ono dobiveno u svom gra-
du, koji je prepoznao, što 
nas posebno raduje, naše 
aktivnosti i rad. Naš će se 
grad razvijati toliko koli-
ko će imati vrijednih Le-
poglavčana - zahvalila je 
ispred dobitnika prizna-
nja Marija Varović, pred-
sjednica Udruge umirov-
ljenika Lepoglava.

Sporazum sa Savezom 
izviđača

Na svečanoj sjednici 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić potpisao je sa 
Savezom izviđača Hrvat-
ske povelju i sporazum, 
zahvaljujući kojem Grad 
Lepoglava dobiva status 
- Grad prijatelj izviđača. 
Podsjetivši na bogatu izvi-
đačku tradiciju koju Grad 
Lepoglava baštini zahva-
ljujući Odredu izviđača 
Lepoglava, Bojko Kukić, 
dopredsjednik Saveza 
izviđača Hrvatske, zahva-
lio je Gradu Lepoglavi na 
podršci koju pruža izvi-
đačima te na prihvaćanju 
ove titule koja će rezulti-
rati provedbom aktivno-
sti usmjerenih na rad s 
djecom i mladima, razvo-
ju volonterstva, razvoju 
omladinskog turizma i za-
štiti prirode na gradskom 
području.

Za glazbeni ugođaj na 
sjednici pobrinuo se Bra-
ss Quintet Glazbene škole 
u Varaždinu, a svečana 
sjednica završena je uz 
počasni pucanj kubura-
ša iz kuburaških udruga 
Prva kubura iz Višnjice i 
Glasna kubura iz Kame-
nice.

DAN GRADA DAN GRADA

U obraćanju uzvani-
cima, među kojima su 
bili i Predrag Štromar, 
potpredsjednik Vlade i 
ministar graditeljstva i 
prostornoga uređenja, 
saborski zastupnik An-
đelko Stričak, izaslanik 
predsjednika Vlade, dr-
žavni tajnik Zdravko Ja-
kop, izaslanik ministra 
obrane, načelnik Policij-
ske uprave varaždinske 
Predrag Benčić, izasla-
nik ministra unutarnjih 
poslova, saborski zastu-
pnici Božica Makar i Mi-
lorad Batinić, Tomislav 
Paljak, zamjenik župana 

Varaždinske županije, 
Alen Runac, predsjednik 
Županijske skupštine, 
Alen Leverić, član Upra-
ve Hrvatskih cesta, gra-
donačelnici i načelnici 
susjednih i bratskih gra-
dova i općina, članovi 
Gradskog vijeća i mjesnih 
odbora te predstavnici 
brojnih ustanova, insti-
tucija i organizacija civil-
nog društva, predsjednik 
Gradskog vijeća Lepogla-
ve posebno je naglasio ka-
ko se na cijelom području 
Grada Lepoglave provode 
brojni projekti i progra-
mi kojima se realiziraju 
visoko postavljeni ciljevi 
usmjereni na povećanje 
životnog standarda gra-
đana. On je tom prigodom 
zahvalio na suradnji svim 
članovima Gradskog vije-
ća, koje je pozvao da i da-
lje budu konstruktivni i 
spremni raditi za boljitak 
Grada Lepoglave i njego-
vih građana.

Proračun od 33 milijuna 
kuna

- Ove smo godine, za-

hvaljujući najvećem grad-
skom proračunu od oko 
33 milijuna kuna, koliko 
će iznositi nakon njegova 
rebalansa, imali snažan 

vjetar u leđa. Realizirali 
smo komunalne projek-
te vrijedne 25 milijuna 
kuna. Radimo na čak dva 
dječja vrtića - adaptira 
se i rekonstruira zgrada 
Dječjeg vrtića u Lepogla-

vi i gradi se potpuno novi 
vrtić u Višnjici. Kad budu 
završeni sva će djeca ima-
ti priliku pohađati dječji 
vrtić, uskoro i besplatno. 
Gradimo ceste, nogostu-
pe, saniramo klizišta, gra-
dimo društvene domove, 
parkirališta i druge objek-

te komunalne infrastruk-
ture. Bavimo se razvojem 
digitalne infrastrukture, 
odnosno tehnologijom 22. 
stoljeća. Odobren nam je 
projekt Wifi4EU, zahva-
ljujući kojem ćemo u cen-
tru Lepoglave postaviti 
točke s besplatnim inter-
netom. Sa sedam okolnih 
općina radimo na veli-
kom projektu vrijednom 
10 milijuna kuna, kojim 
planiramo dovesti brzi 
optički internet u svako 
domaćinstvo na grad-
skom području. Ulažemo i 
u društveni razvoj, podu-
piremo rad organizacija 
civilnog društva, a kroz 
brojne potpore direktno 
pomažemo našim građa-
nima već od njihova rođe-
nja - istaknuo je svečanoj 
sjednici gradonačelnik 
Marijan Škvarić, rezimi-
rajući 2019. godinu, u ko-
joj je realizirano sve što je 
bilo planirano.

Prosperitetni razvitak 
Lepoglave

Zamjenik župana Va-
raždinske županije Tomi-
slav Paljak istaknuo je u 
Lepoglavi kako već godi-
nama svjedoči aktivnom 
i prosperitetnom životu 
ljudi i razvitku Grada Le-
poglave.

- Ponosan sam što 
sam član ove Vlade koja 
je odlučila decentralizi-
rati sredstva i vratiti ih 
na lokalnu razinu, što 
je pridonijelo najvećem 
gradskom proračunu, či-
me je gradonačelniku i 
Gradskom vijeću omogu-
ćena provedba projekata 
važnih za građane - po-
ručio je Zdravko Jakop, 
izaslanik ministra obrane 
i državni tajnik u Mini-
starstvu obrane, izrazivši 

Na blagdan Bezgrešnog začeća Blažene 
Djevice Marije

Misno slavlje 
predvodio 
varaždinski 
biskup Bože Radoš
Na blagdan Bezgrešnog začeća Blažene Dje-
vice Marije, povodom Dana Grada Lepoglave i 
Dana lepoglavske župe, u župnoj crkvi u Lepo-
glavi misno je slavlje, u zajedništvu sa sveće-
nicima iz okolnih župa, predvodio varaždinski 
biskup monsinjor Bože Radoš.

Iako je biskup Ra-
doš već ranije dolazio 
u Lepoglavu, bio je to 
njegov prvi posjet Le-
poglavi od kada je za-
ređen za biskupa.

Dobrodošlicu bisku-
pu Radošu u župu Bez-
grešnog začeća Blažene 
Djevice Marije poželio 
je lepoglavski župnik 
mons. Andrija Kiši-
ček, koji je tom prigo-
dom istaknuo kako će 
vjernici iz lepoglavske 
župe uvijek molitvom 
biti povezani sa svojim 
biskupom.

- Rado vas prihva-
ćamo i želimo da među 
nama budete često - po-
ručio je biskupu Rado-
šu lepoglavski župnik 
mons. Andrija Kišiček.

Biskup Radoš u svo-
joj je homiliji pozvao 
vjernike da se poput 
Blažene Djevice Marije 
ne boje uspostaviti di-
jalog s Bogom. Pozvao 
ih je da se ne boje uzeti 
Sveto pismo, kao živu 
riječ Božju, kako bi čuli 
što im Bog govori i da 
se ne boje na te riječi 
osloniti svoj život.

Misnom su slavlju 
nazočili brojni vjerni-
ci, među kojima je bio 

i lepoglavski gradona-
čelnik Marijan Škva-
rić, koji je ispred Grada 
Lepoglave biskupu po-
klonio fotografiju slike 
Majke Božje Čestohov-
ske, koja se nalazi na 
središnjem oltaru lepo-
glavske crkve.

- Želja nam je oži-
vjeti prostor pavlin-
skog samostana i vrati-
ti mu stari sjaj. Želimo 
da samostan postane 
živo mjesto vjere i raz-
mišljanja, druženja i 
zajedništva te obrazo-
vanja i kulture. Slobo-
dan sam zamoliti vas 
oče biskupe da zajed-
ničkim snagama kre-
nemo u daljnju obnovu 
samostana i učinimo 
sve što je u našoj moći 
da ovaj samostan po-
novno diše punim plu-
ćima - rekao je tom pri-
godom gradonačelnik 
Škvarić.

Nakon misnog slav-
lja vjernike je ispred 
crkve dočekalo kuhano 
vino i čaj kojim ih je 
počastio Grad Lepogla-
va, a Pčelarska udruga 
Čmalico im je poklonila 
med, u spomen na sve-
tog Ambrozija, zaštitni-
ka pčelara.

Dan Grada proslavljen i s vrtićkim mališanima

Dogodine u 
novim vrtićima
Već tradicionalno, proslavljajući Dan Grada, 
gradonačelnik Marijan Škvarić i njegov zamje-
nik Hrvoje Kovač posjetili su i dječje vrtiće na 
gradskom području - Dječji vrtić Lepoglavu i 
Dječji vrtić „Runolist“ iz Žarovnice.

I ovog puta čelni 
ljudi Grada u posjet vr-
tićkim mališanima nisu 
došli praznih ruku već 
su ih razveselili koša-
rom punom zdravog 
voća.

Polaznici Dječjeg 
vrtića Lepoglava izveli 
su tom prigodom kraći 
program kojim su, pje-
smom i recitacijom, za-
željeli sretan rođendan 
svom Gradu, a svojim 
gostima zahvalili na 
dolasku i poklonu. Pri-

tom su gradonačelniku 
uručili poklon za slav-
ljenika.

- Sve što radimo u 
našem Gradu radimo 
za njegove građane, lju-
de koji u njemu žive, a 
vi ste nam najvažniji, 
jer ste upravo vi buduć-
nost našeg Grada. Iduće 
godine Dan Grada sla-
vit ćemo u novouređe-
nom vrtiću u Lepoglavi 
i novoizgrađenom vrti-
ću u Višnjici - poručio je 
gradonačelnik Škvarić.

Povodom Dana Grada odana počast 
poginulim hrvatskim braniteljima

Budućnost gradimo 
na čvrstom temelju
Povodom Dana Grada Lepoglave gradsko je 
izaslanstvo na čelu s gradonačelnikom Mari-
janom Škvarićem, polaganjem vijenca i palje-
njem svijeća kod spomen križa na groblju u 
Lepoglavi odalo počast poginulim hrvatskim 
braniteljima s područja Grada Lepoglave.

- Ovo je prigoda da 
zahvalimo našim su-
građanima koji su svo-
jim životima omogu-
ćili da danas slobodni 
živimo u našem gradu 
Lepoglavi, gradeći na 
tim čvrstim temeljima 
bolju budućnost za sve 
njene građane - ista-
knuo je tom prigodom 
gradonačelnik Škvarić.

Dražen Husnjak, 
predsjednik udruge 
Branitelji Hrvatske Le-
poglava, poručio je da 
se ne smije zaboraviti 
žrtva lepoglavskih bra-
nitelja koji su s ostalim 
braniteljima obranili 
Hrvatsku ne dozvoliv-
ši da Lepoglava doživi 
sudbinu stradalih hr-
vatskih gradova.

Visoki uzvanici na svečanoj sjednici Gradskog vijeća Lepoglave

Dobitnici ovogodišnjih priznanja Grada Lepoglave

Saborski zastupnik Anđelko 
Stričak najavio je gradnju brze 
ceste Varaždin-Ivanec-Lepoglava 
i projekt aglomeracije

Čestitke uz Dan grada uputio je 
potpredsjednik Vlade Predrag 
Štromar

Gradonačelnik Marijan Škvarić potpisao je i sporazum sa Savezom 
izviđača Hrvatske 

Robert Dukarić zahvalio je na suradnji svim članovima Gradskog vijeća

Gradonačelnik Škvarić biskupu Radošu je darovao sliku Majke 
Božje Čestohovske

Dan Grada proslavljen je i s vrtićkom djecom

U Domu kulture u Lepoglavi održana svečana sjednica Gradskog vijeća

Rad za boljitak Lepoglave i njenih građana
- Proračun u 2019. godini najveći je gradski proračun do sada, što je vidljivo na terenu, gdje se puno toga radi, a radit će se i dalje. Zahvaljujem Vladi Republike Hrvatske, Varaždin-

skoj županiji i svim saborskim zastupnicima iz naše Županije koji se zalažu i za razvoj našega grada - istaknuo je Robert Dukarić, predsjednik Gradskoga vijeća Grada Lepoglave, na 
svečanoj sjednici koja je povodom Dana Grada održana u Domu kulture u Lepoglavi 9. prosinca.
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U čitaonici gradske knjižnice postavljena izložba - Likovni i književni 
stvaraoci Lepoglave

Predstavljeni radovi 
30 autora
- Zadovoljstvo je biti gradonačelnik grada s toliko puno kreativnih i nadare-
nih ljudi koje smo okupili i na jednom mjestu javnosti predstavili dio njihova 
stvaralaštva - rekao je gradonačelnik Grada Lepoglave Marijan Škvarić, otva-
rajući 3. prosinca, u čitaonici Gradske knjižnice Ivana Belostenca, izložbu - 
Likovni i književni stvaraoci Lepoglave.

Na izložbi su pred-
stavljena djela 30 auto-
ra, književnih i likovnih 
stvaraoca s područja Gra-
da Lepoglave.

- Ova je izložba na-
dogradnja u neko više 
znanje o lepoglavskim li-
kovnim stvaraocima. Le-
poglavsko likovno stva-
ralaštvo svojom širinom, 
brojnošću autora, tema 
i izraza, svojim djelom, 

prati procese dozrijeva-
nja, a prihvaća i nove 
utjecaje - istaknuo je re-
cenzent likovnog dijela 
izložbe Zlatko Barana-
šić, dok je recenzentica 
na izložbi predstavljenog 
književnog stvaralaštva, 
prof. Olja Gregur na-
glasila da je „na izložbi 
predstavljena umjetnost 
pisane riječi koja nalazi 
svoj put do čitatelja“.

Izložba je otvorena uz 
glazbeni program uče-
nica 4. razreda srednje 
glazbene škole iz Varaž-
dina - solistice Anett Gla-
vak, koja je nastupila uz 
klavirsku pratnju Hane 
Horvat.

Izložba Likovni i knji-
ževni stvaraoci Lepogla-
ve bio je dio programa 
obilježavanja Dana Gra-
da Lepoglave.

U župnoj crkvi u Lepoglavi nastupio orguljaš 
Pavao Mašić

Orguljaški 
koncert Gradu za 
rođendan
Čarobni zvuci crkvenih orgulja izgrađenih 
prije 370 godina ispunili su župnu crkvu Bez-
grešnog začeća Blažene Djevice Marije u su-
botnje predvečerje 7. prosinca.

Renomirani hrvat-
ski orguljaš Pavao Ma-
šić, dobitnik brojnih 
domaćih i svjetskih 
glazbenih nagrada i 
priznanja, svirajući 
na veličanstvenim le-
poglavskim orgulja-
ma održao je koncert 
izvodeći djela Johanna 
Pachelbela, Anđelka 
Klobučara, Georga 
Friedricha Haendela i 
Giovannija Morandija, 
pritom pruživši publici 

vrhunski glazbeni do-
življaj.

Maestro Klobučar 
bio je oduševljen orgu-
ljama u lepoglavskoj cr-
kvi, posebno autentič-
nošću njihovog zvuka, 
pa je posebno istaknuo 
kako su lepoglavske or-
gulje neprocjenjivo bla-
go Lepoglave. Koncert 
je bio dio programa 
ovogodišnje proslave 
Dana Grada.

Uz Dan Grada Dugog Sela

Izložba lepoglavske čipke
Povodom obilježavanja Dana Grada Dugog 
Sela, u tamošnjem Pučkom otvorenom učili-
štu postavljena je izložba lepoglavske čipke.

Na izložbi su pred-
stavljeni ukrasni, 
odjevni i drugi pred-
meti s motivima lepo-
glavske čipke, kao i 
najljepši primjerci le-
poglavske čipke, s čijim 
su se načinom izrade 
mogli upoznati posjeti-
telji ove izložbe.

Gostovanje u Du-

gom Selu organizirali 
su udruga Ekomuzej 
Lepoglava i Zadruga 
lepoglavske čipke, a 
posjetiteljima izložbe 
lepoglavsku čipku i čip-
karstvo predstavile su 
Karmen Šoštarić, Ru-
žica Kučar, Josipa Ru-
dec i Mirko Varović.

Povodom Dana Grada održana i Večer glume 

Pušleki predstavili 
tradicijski Božić
Kulturno umjetničko društvo Lepoglavski pu-
šlek i ove se godine uključilo u proslavu Dana 
Grada Lepoglave organiziravši - Večer glume. 

Za publiku u Tawa-
nu Doma kulture izve-
li su skečeve, kojima 
su podsjetili kako se 
nekada slavio Božić, a 
kako se to čini danas, 
a publiku su nasmijali 
i zabavnim prikazom 
odnosa punice i snahe.

Uz članove Lepo-
glavskog pušleka pu-
bliku su razveselili i 
korisnici Doma za stari-
je i nemoćne Varaždin 
svojim glazbenim pro-
gramom.

- Zahvalio bih 
KUD-u Lepoglavski pu-
šlek što se redovito uk-
ljučuje u proslavu ro-
đendana našeg Grada, 
ali i u ostala događanja 
na gradskom područ-
ju. Drago mi je što smo 
večeras imali prigodu 
vidjeti i dio naše tradi-
cije, kako su naši djedo-
vi i bake te generacije 
prije njih slavile Božić 
- rekao je zamjenik gra-
donačelnika Hrvoje 
Kovač.

Održana još jedna glazbena večer

Večernje druženje 
uz AC/DC
Glazbena udruga Grada Lepoglava organizira-
la je još jednu glazbenu večer. Ovog puta su 
okupljeni u čitaonici Gradske knjižnice Ivana 
Belostenca večer proveli uz australski hard 
rock sastav AC/DC.

O povijesti i bendu 
okupljenima je govorio 
domaćin večeri - Dali-
bor Škvarić Dado, a or-
ganizatori ove glazbene 

slušaonice posebno su 
zadovoljni što se i mla-
da publika u sve većom 
broju odaziva na ova-
kve glazbene večeri.

U programu je sudjelovalo čak 30 autora iz lepoglavskog kraja

Kritičari su pohvalili radove lepoglavskih slikara i pisaca

Na orguljama u lepoglavskoj crkvi svirao je naš poznati orguljaš 
Pavao Mašić

Lepoglavska čipka predstavljena je i na izložbi u Dugom Selu Glazbena večer bila je posvećena australskom bendu AC/DC

Grad Lepoglava i Hrvatska akademija znanosti i umjetnosti organizirali

Predavanje o znamenitom 
Lepoglavčanu Milanu Šufflayu
U organizaciji varaždinskog Zavoda za znanstveni rad Hrvatske akademije 
znanosti i umjetnosti i Grada Lepoglave u Domu kulture je održano zanimljivo 
predavanje o Milanu Šufflayu, povjesničaru, piscu i albanologu, koji je rođen 
u Lepoglavi 8. studenoga 1879. godine. O ovom znamenitom Lepoglavčanu 
govorio je dr. sc. Vladimir Huzjan.

- Lepoglava je zaduži-
la ne samo Hrvatsku već 
i južni dio Europe. Brojne 
su znamenite ličnosti koje 
su djelovale u Lepoglavi 
ili potiču iz Lepoglave, a 
ostavile su značajan trag 
u kulturi, znanosti i po-
vijesti. Jedna od njih je 
svakako i dr. Milan Šuf-
flay - istaknuo je gradona-
čelnik Marijan Škvarić 
na početku predavanja, 
na kojem je auditorij po-
zdravio i počasni konzul 
Stjepan Šafran, izaslanik 
veleposlanika Republike 
Albanije u Hrvatskoj.

- Šufflay je bio veliki 
vizionar. Zauzimao se 
za slobodu i nezavisnost 
Hrvatske i Albanije, zbog 
čega je i ubijen, postavši 
tako i mučenik. Nažalost, 
u Albaniji, koja gaji veliki 
osjećaj prijateljstva pre-
ma Hrvatskoj, o Šufflayu 
se učilo više nego li u Hr-
vatskoj - rekao je počasni 
konzul Stjepan Šafran.

Milan Šufflay napisao 
je više knjiga o povijesti 
Albanije, a bio je jedan od 
utemeljitelja albanistike 
u svijetu, zbog čega je po-
sebno cijenjen u Albaniji.

Milan Šufflay rođen je 
u Lepoglavi 8. studenog 
1879. godine. Na Filozof-
skom fakultetu u Zagre-
bu doktorirao je 1901. 
godine. Od 1902. do 1903. 
studirao je na Institutu 

za austrijsku povijest u 
Beču, da bi od 1904. do 
1908. godine bio kustos 
u Narodnom muzeju u 
Budimpešti. Od 1908. do 
1916. godine bio je profe-
sor na katedri za pomoć-
ne povijesne znanosti na 
Filozofskom fakultetu u 
Zagrebu.

Pisao je političke eseje 
i romane. Autor je prvog 
hrvatskog znanstveno 
fantastičnog romana “Pa-
cifik godine 2255”.

- Milan Šufflay bio je 
izuzetno aktivan, mar-
ljiv i neumoran. Bio je 
veliki erudit - istaknuo je 
na predavanju Vladimir 
Huzjan.

Zbog svog je političkog 
djelovanja i zauzimanja 
za slobodnu Hrvatsku 
ubijen 1931. godine u 
Zagrebu. Ubojstvo je or-
ganizirao režim kralja 
Aleksandra I. Karađor-
đevića.

Znanstvenici svjetskog 
glasa, Albert Einstein i 
Heinrich Mann uputili 
su Međunarodnoj ligi za 
ljudska prava u Parizu 
pismo kojim su tražili 
osudu ubojstva i kraljeve 
diktature.

Povodom obilježa-
vanja 140. godina od ro-
đenja Milana Šufflaya 
Varaždinski klub kolekci-
onara izdao je prigodnu 
omotnicu i razglednicu 
koju je ovom prigodom 
predstavio njegov pred-
sjednik Milan Pavleko-
vić.

Predavanje o Milanu 
Šufflayu popraćeno je 
glazbenim nastupom pje-
vačkom zbora Collegium 
Artisticum, izložbom po-
štanskih maraka na temu 
Kosova te izložbom knji-
ga Milana Šufflaya, koje je 
Gradskoj knjižnici Ivana 
Belostenca poklonio Dar-
ko Sagrak.

Predavanje o znamenitom Lepoglavčanu održao je dr. sc. Vladimir Huzjan

Predavanje je pobudilo veliko zanimanje lepoglavske publike

Članovi KUD-a Lepoglavski pušlek podsjetili su kako se nekada 
slavio Božić
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Turističko kulturno - informativni centar u Lepoglavi obilježava 10 godina uspješnog rada

Zahvaljujući TKIC-u značajno je obogaćen 
kulturni i društveni život Lepoglave
- Nakon što smo 2009. godine otvorili novouređenu zgradu TKIC-a u Lepoglavi više ništa nije bilo isto. Izuzetno sam ponosan na 
taj projekt, jer sam osmislio taj projekt, definirao njegov sadržaj i ciljeve i aktivno sudjelovao u njegovoj realizaciji . Turističko 
kulturno - informativni centar u Lepoglavi u ovih se deset godina potvrdio kao središnje mjesto svih kulturnih, društvenih pa i 
gospodarskih aktivnosti lepoglavskog kraja. Ovaj je projekt još i danas jedan od najvećih i najuspješnijih projekata takve vrste u 
Republici Hrvatskoj - naglasio je Marijan Škvarić, gradonačelnik Lepoglave govoreći o deset uspješnih godina Turističko kulturno 
- informativnog centra u Lepoglavi.

Realizacija ovoga stra-
teškog projekta za Grad 
Lepoglavu započela je 
još 2005. godine, kada je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, u nastojanju da 
se obnovi stari i derutni 
objekt bivšeg Partizana, 
inicirao cjelovito rješenje 
koje je uključivalo obno-
vu, uređenje i opremanje 
novoga, višenamjenskog 
prostora u Lepoglavi.

- Grad Lepoglava bio 
je među prvim gradovi-
ma u našoj zemlji koji je 
uspio osmisliti i realizi-
rati takav projekt, koji 
smo prijavili na pretpri-
stupni program PHARE 
2005. Pritom smo imali 
značajnu pomoć Agenci-
je za razvoj Varaždinske 
županije, posebno tadaš-
njeg voditelja Projektnog 
- razvojnog odjela Emila 
Tkaleca. Projekt vrijedan 
čak 980 tisuća eura pri-
hvaćen je 2007. godine, a 
2009. godine Lepoglava je 
dobila doista reprezenta-
tivni objekt koji je postao 
središnje mjesto svih do-
gađanja u našemu gradu 
- rekao je gradonačelnik 
Škvarić o ovom uspješ-
nom projektu zahvaljuju-
ći kojem je značajno obo-
gaćen društveni standard 
Lepoglave.

Već prilikom pripre-
me i provedbe projekta 
definirana je i primarna 
uloga tvrtke TKIC d.o.o., 
koju je osnovao Grad Le-
poglava 2009. godine. 
Kako bi projekt bio dugo-
ročno održiv ova gradska 
tvrtka imala je zadaću 
poticati razvoj turizma i 
kulture te pružati infra-
strukturnu potporu, pa je 
u sklopu TKIC-a osnovan i 
Projektno - razvojni ured.

Novi objekt na ponos 
Lepoglavi

- Bilo je to vrijeme 
kada je Hrvatska bila još 
daleko od pristupanja 
Europskoj uniji. Lepo-
glavi je tada nedostaja-

la osnovna komunalna, 
kulturna i gospodarska 
infrastruktura. Iako je 
proračun Grada tada bio 
mali, gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić prepoznao 
je mogućnost da se pro-
jekt realizira zahvaljujući 
bespovratnim sredstvima 
iz pretpristupnog pro-
grama. Kvalitetu našeg 
projekta prepoznalo je 
Ministarstvo regionalnog 
razvoja, koje je pred Božić 
2007. godine prihvatilo 
naš projekt, kao jedan od 
samo sedam projekta iz 
cijele Hrvatske. Posebno 
bih želio istaknuti kako 
su važnost toga projekta 
prepoznali i svi dionici 
društvenog života u Lepo-
glavi, koji su se uključili u 
projekt, svjesni njegovog 
značaja za razvoj Lepogla-
ve - rekao je Emil Tkalec, 
danas LEADER menadžer 
u Lokalnoj akcijskoj grupi 
- Sjeverozapad.

Zahvaljujući ovom 
projektu uređen je pro-
stor veći od 1.700 četvor-
nih metara, u kojem su 
primjereni prostor dobile 
Gradska knjižnica i čitao-
nica te Galerija lepoglav-
ske čipke, gradska turi-
stička zajednica, udruge, 
TKIC, LAG Sjeverozapad 

te privatni poduzetnici. 
U ovom - domu kulture, 
uređena je i izložbena 
dvorana te u njegovom 
potkrovlju velika mul-
tifunkcionalna dvorana 
primjerena za održavanje 
kulturnih priredbi, dvo-
rana za fitness i ugosti-
teljski objekt, te drugi sa-
držaji kojima je značajno 
obogaćen kulturni i druš-
tveni život Lepoglave.

- TKIC je s Gradom 
definirao gradske razvoj-
ne ciljeve, prema kojima 
je usmjerio svoje brojne 
aktivnosti, posebice u kul-
turi i turizmu, ali i prema 
razvoju ljudskih potenci-
jala i civilnog društva, po-
glavito prema mladima. 
TKIC je u novim prosto-
rima organizirao brojne 
sadržaje, od koncerata, 
izložbi, književnih pro-
mocija, kazališnih pred-
stava, plesnih tečajeva 
ali i stručnih skupova i 
radionica, a zahvaljujući 
ovom modernom i potpu-
no opremljenom prostoru 
Lepoglava je dobila mo-
gućnost da na primjeren 
način predstavi svoju vri-
jednu tradicijsku baštinu, 
prije svega lepoglavsku 
čipku. Ostvarili smo par-
tnerski odnos s udrugama 

civilnoga društva, s koji-
ma provodimo kontinui-
ranu edukaciju za jačanje 
ljudskih resursa, kao i 
za provođenje projekata 
Europske unije - rekao je 
Vladimir Ivanuša, prvi 
direktor TKIC-a.

Pouzdan partner u 
gradskim projektima

Tijekom proteklih de-
set godina TKIC je razvio 
i intenzivnu projektnu 
aktivnost, pa su primjeri-
ce, samo u prošloj godini 
njegovi zaposlenici pri-
premili projekte čija je 

vrijednost premašila 24 
milijuna kuna.

- TKIC je pouzdani par-
tner u gradskim projekti-
ma, pri čemu uz projekte 
koje radimo za Grad Lepo-
glavu, ali i za druge jedi-
nice lokalne samouprave, 
posebno želim istaknuti 
one koje smo priprema-
li za niz udruga civilnog 
društva na području na-
šega grada. Projekte koje 
smo radili pridonijet će 
boljem i ravnomjernom 
razvoju na cijelom po-
dručju Grada Lepogla-
ve. Naše usluge nudimo 
lokalnoj samoupravi, 
tvrtkama, obiteljskim 
poljoprivrednim gospo-
darstvima, udrugama i 
građanima, nastojimo im 
pomoći i pružiti podrš-
ku, kako bismo na cijelo 
područje Lepoglave pri-
vukli što više sredstava iz 
županijskih i nacionalnih 
te fondova Europske uni-
je - istaknuo je Damjan 
Županić, direktor lepo-
glavskog TKIC-a, dodavši 
kako će Turističko kultur-
no - informativni centar i 
u budućnosti biti nezao-
bilazno mjesto razvoja ali 
i svih važnih društvenih, 
sportskih i kulturnih do-
gađanja na području Gra-
da Lepoglave.

Izaslanstvo Međunarodnog festivala čipke na prijemu u bugarskom 
veleposlanstvu

Bugarska - poželjni partner 
festivala
Izaslanstvo Međunarodnog festivala čipke na čelu s gradonačelnikom Ma-
rijanom Škvarićem u zagrebačkom veleposlanstvu Republike Bugarske sa-
stalo se s bugarskom veleposlanicom Njenom ekselencijom Genkom Vasile-
vom Georgievom, kako bi joj predstavili program 24. Međunarodnog festivala 
čipke koji će biti održan u Lepoglavi u rujnu 2020. godine.

Želja organizatora 
je da zemlja partner 24. 
Međunarodnog festivala 
čipke bude upravo Bugar-
ska, što je ovom prigodom 
predstavljeno domaćini-
ma sastanka, na kojem su 
uz gradonačelnika Škva-
rića bili i predsjednik 
Ekomuzeja Lepoglava De-
jan Bjelivuk, direktorica 
ureda Turističke zajedni-
ce Grada Lepoglave Lju-
bica Dubovečak i članica 
organizacijskog odbora 
Snježana Varović.

Lepoglavsko izaslan-
stvo je bugarskoj vele-
poslanici i njenim su-
radnicima predstavilo 
Međunarodni festival 
čipke, njegovu povijest, 
značaj te međunarodni 
karakter i kvalitetu ovoga 
festivala. Pritom su ista-
knuli i odličnu višegodiš-
nju suradnju s izlagačima 

iz Bugarske.
- Nakon uspješno or-

ganiziranog ovogodišnjeg 
festivala čipke započeli 
smo s pripremama za 24. 
Festival čipke u Lepogla-
vi. Veliki značaj pritom 
dajemo izboru zemlje 
partnera. Najčešće su to 
zemlje s kojima nas na ne-
ki način povezuju prekra-

sne niti čipke, a Bugarska 
je svakako jedna od njih. 
Vjerujemo da bi Bugarska 
bila odličan partner, koji 
bi dodatno oplemenio naš 
Festival - istaknuo je gra-
donačelnik Škvarić.

Već je ranije odlučeno 
da će tema 24. Međuna-
rodnog festivala čipke biti 
- Čipka i umjetnost.

Grad Lepoglava dobio novo priznanje 

Najbolje ocijenjena praksa u 
području jednakosti
U okviru završnog događaja projekta - Gradovi za jednakost - Bolja zaštita 
od diskriminacije na lokalnoj razini kroz upravljanje raznolikošću i jedna-
košću, kojeg provodi Hrvatski pravni centar u suradnji s Udrugom grado-
va u Republici Hrvatskoj, 22. listopada u Hrvatskom su saboru dodijeljena 
priznanja gradovima 
s najbolje ocijenjenim 
praksama u području 
jednakosti, u kategoriji 
velikih i malih gradova, 
te nagrade za osobito 
istaknutu praksu u po-
dručju jednakosti.

Od 128 gradova istra-
živanju je pristupilo njih 
54, a nakon provedene 
selekcije u uži je krug gra-
dova ušlo njih 14, među 
kojima je bio i Grad Le-
poglava, koji je rangiran 
na visoko treće mjesto u 
kategoriji manjih grado-
va, za što mu je pripalo i 
posebno priznanje.

Ispred Grada Lepo-
glave priznanje je na pri-

Zamjenik 
gradonačelnika u 
Jordanu predstavio 
lepoglavske modele 
uključivanja građana
U Madabi, u Kraljevini Jordan, održan je treći 
susret radne skupine stručnjaka koji rade s 
mladima iz Finske, Jordana i Hrvatske, u sklo-
pu pilot projekta - Youth Work for Resilience. 

Jedan od članova 
delegacije iz Hrvat-
ske, koju predstavlja 
Agencija za mobilnost 
i programe Europske 
unije, bio je i zamjenik 
lepoglavskog gradona-
čelnika Hrvoje Kovač, 
nedavno imenovani 
mentor Agencije.

Projekt Youth Work 
for Resilience financi-
ran je iz programa Era-
smus+, a bavi se dosad 
slabije obrađenom te-
mom otpornosti mladih 
u kontekstu njihovog 
odupiranja negativnim 
utjecajima i devijan-
tnom ponašanju u lo-
kalnoj zajednici, kroz 
jačanje demokratske 
kulture i osnaživanje 
mladih za sudjelovanje 
u strukturiranom dija-
logu. 

Dio programa edu-

kacije bio je posvećen  
primjerima aktivnog 
uključivanja mladih u 
procese donošenja od-
luka i razvoj lokalne 
zajednice, o čemu je 
predavanje održao za-
mjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač, posebno 
istaknuvši dobar pri-
mjer Lepoglave. 

-Donošenje javnih 
politika bez uključiva-
nja svih dionika nije  
dobar proces i zasigur-
no neće riješiti proble-
me zbog kojih se one 
donose - istaknuo je Hr-
voje Kovač. 

Sudionici su se upo-
znali i s organiziranjem 
aktivnosti za mlade u 
izbjegličkim kampovi-
ma u Jordanu u kojima 
su privremeno smješte-
ne obitelji iz Palestine i 
Sirije.

Izaslanstvo lepoglavskog festivala čipke na prijemu u bugarskom 
veleposlanstvu

Ispred Grada Lepoglave priznanje je na prigodnoj svečanosti u 
Hrvatskom saboru primio zamjenik gradonačelnika Hrvoje Kovač

godnoj svečanosti, koja 
je održana u Hrvatskom 
saboru, primio zamje-
nik gradonačelnika Hr-
voje Kovač, koji je tom 
prilikom naglasio kako, 
unatoč tome da se javne 
politike i propisi najčešće 
donose na nacionalnoj 
razini, ljudi svoja prava 
zapravo ostvaruju tamo 
gdje žive i rade, u svojim 
lokalnim zajednicama.

- Politike i poslovi 
koje donose i obavljaju 
gradovi znatno utječu na 
mogućnosti i prilike koje 
će biti dostupne pojedin-
cima i skupinama građa-
na, a time i na njihovu 
međusobnu jednakost. 

Ovo priznanje potvrđuje 
usmjerenost ove grad-
ske vlasti prema onom 
dijelu lokalnog razvoja 
koji se ne mjeri kamioni-
ma šudra ili kilometrima 
asfalta, već kvalitetom ži-
vota najranjivijih osoba u 
našoj zajednici. Jednakost 
u pristupu je jedan od ele-
menata dobrog upravlja-
nja - rekao je je Kovač na 
svečanosti u Hrvatskom 
saboru.

Grad Lepoglava jedi-
ni je grad iz Varaždinske 
županije koji je dobio pri-
znanje za najbolje ocije-
njenu praksu u području 
jednakosti među manjim 
gradovima u Hrvatskoj.



14  |  prosinac 2019. prosinac 2019.  |  15BRANITELJI SPORT

Dan sjećanja obilježen i u Lepoglavi

Stotinu svijeća za poginule u 
Vukovaru i Škabrnji
Svetom misom zadušnicom za poginule branitelje, kolonom sjećanja, pa-
ljenjem svijeća u Ulici hrvatskih pavlina, odavanjem počasti kod spomen 
obilježja poginulim braniteljima i puštanjem lampiona Lepoglava se na Dan 
sjećanja prisjetila i odala počast poginulima u Vukovaru i Škabrnji.

Bila je to prigoda pri-
sjetiti se stradalih i zahva-
liti poginulim herojima 
na njihovoj žrtvi, na ži-
votima koje su položili u 
obrani Hrvatske.

- Životom se plaća sa-
mo najvrjednije - poru-
čio je vlč. Andrija Kopjar 
okupljenim vjernicima 
na misnom slavlju u le-
poglavskoj župnoj crkvi, 
pozvavši ih da se sa za-
hvalnošću, ne samo ovom 
prigodom, prisjećaju ljudi 
koji su svoje živote dali za 
Hrvatsku.

Nakon misnog slavlja 
okupljeni su u koloni sje-
ćanja, paleći svijeće uz 
rub kolnika, stigli do spo-
men obilježja poginulim 
braniteljima u Parku hr-
vatskih branitelja gdje je, 

uz odavanje počasti pogi-
nulim braniteljima i moli-
tvu, održan i prigodni ko-
memorativni program uz 
paljenje svijeća kod spo-
men obilježja poginulim 
hrvatskim braniteljima. 
Ispred Grada Lepoglave 
svijeću je upalio gradona-

čelnik Marijan Škvarić.
- Odajemo počast he-

rojima koji su svoje živote 
utkali u temelje Hrvatske 
- poručio je Dražen Hus-
njak, predsjednik udruge 
Branitelji Hrvatske Lepo-
glava.

Na grobljima u Lepoglavi i Kamenici

Odana počast vukovarskim 
herojima
Na 28. godišnjicu okupacije Vukovara, u kojem je srbočetnički okupator po-
činio stravičan zločin pogubivši 261 ranjenika i civila na Ovčari, na kame-
ničkom su groblju i groblju u Lepoglavi položeni vijenci u spomen na Josipa 
Kapustića, Tomu Jambora, Stjepana Vusića i Vinka Andrijanića, vukovarske 
heroje koji su svoje živote u obrani Hrvatske položili u danima kada je zavr-
šila herojska bitka za Vukovar.

Josip Kapustić i Tomo 
Jambor bili su pripadnici 
Zasebne postrojbe Policij-
ske uprave varaždinske 
koja je branila Vukovar i 
čiji su pad, nakon ranja-
vanja, dočekali u vuko-
varskoj bolnici. Zajedno s 
ostalim ranjenim branite-
ljima i civilima srpski ih 
okupator odvozi na Ovča-
ru gdje su mučeni i u noći 
s 20. na 21. studenog 1991., 
ubijeni te zakopani u ma-
sovnu grobnicu.

Zajedno s njima na 
Ovčari je ubijen i Vinko 
Andrijanić iz Vukovara, 
koji je nakon otkrivanja 
masovne grobnice i iden-
tifikacije žrtava pokopan 
na groblju u Lepoglavi.

Stjepan Vusić također 
je bio pripadnik Zasebne 
postrojbe Policijske upra-

ve varaždinske, koji je po-
ginuo 18. studenog 1991. 
godine, u pokušaju izlaska 
iz opkoljenog Vukovara. 
Među poginulima pripad-
nicima Zasebne postrojbe 
Policijske uprave varaž-
dinske, koja je branila Vu-
kovar, bio je Dragutin Go-
dinić, koji poginuo tijekom 
žestokih borbi 8. studenog 

1991. godine, a kojem je 
također odana počast na 
godišnjicu pogibije.

Počast vukovarskim 
herojima na grobljima 
u Kamenici i Lepoglavi, 
odali su članovi njihovih 
obitelji, suborci, članovi 
braniteljskih udruga i 
predstavnici Lepoglave i 
Ivanca.

Na ovogodišnjem festivalu sportske rekreacije za žene

Odličan rezultat višnjičkih 
rekreativki
Ženska ekipa Udruge za sport i rekreaciju “Sport za sve” iz Višnjice i ove je 
godine svoj nastup na Festivalu sportske rekreacije za žene zaključila odlič-
nim rezultatom. Nakon prošlogodišnje pobjede, višnjičke su rekreativke ove 
godine osvojile drugo mjesto.

Na natjecanju koje je 
16. studenoga održano u 
Virovitici, sudjelovalo je 
29 ekipa, a ekipa USR-a 
Višnjice na natjecanje je 
stigla kao branitelj naslo-
va i pobjednik županij-
skog natjecanja.

Rekreativke su se na-
tjecale u šest disciplina 
- bacanju kolutova, vođe-
nju nogometne lopte, ba-
canju košarkaške lopte u 
koš, visećoj kuglani, pika-
du i bacanju rukometne 
lopte. Višnjičke su rekrea-
tivke bile najbolje u vođe-
nju nogometne lopte.

Pobjednik 15. Festi-
vala sportske rekreacije 
za žene je domaća ekipa-  
DSR-a Podgorje, dok je 
treće mjesto zauzela eki-
pa DSR-a Lančić-Knapić.

Višnjičke rekreativ-
ke na putu do državnih 
viceprvakinja osvojile 
su i titulu najboljih u Va-
raždinskoj županiji, na 4. 
Festivalu sportske rekrea-
cije za žene, koji je 9. stu-
denoga održan u Ivancu.

Članice Udruge za 
sport i rekreaciju “Sport 
za sve“ ovu su titulu osvo-
jile u konkurenciji šest 
ekipa. Drugo mjesto osvo-
jila je ekipa DŠR-a Lan-
čić-Knapić, a treće mjesto 
ekipa USR-a Kaniža.

Najavljen Zimski otvoreni turnir u malom nogometu “Ožujsko kup 2020.”

Na turniru će nastupiti 
45 ekipa
U bubnju iz kojeg su 12. prosinca izvučene skupine 16. Zimskog otvorenog 
turnira u malom nogometu “Ožujsko kup Lepoglava 2020.”, koji se igra u no-
vom terminu - od 14. prosinca 2019. do 19. siječnja 2020. godine, našlo se 
30 momčadi u seniorskom i 15 ekipa koje će nastupiti u veteranskom djelu 
turnira.

U seniorskom djelu 
turnira momčadi su podi-
jeljene u deset skupina s 
po tri momčadi koje će se 
boriti za ulazak u daljnji 
krug natjecanja, dok su u 
veteranskom djelu turni-
ra momčadi podijeljene u 
pet skupina s po tri mom-
čadi.

- Uz novog sponzora 
i naziv, Zimski otvoreni 
turnir u malom nogome-
tu igrat će se u novom ter-
minu koji smo odabrali 
temeljem dobivenih suge-
stija. Momčadi koje su se 
prijavile dolaze iz raznih 
krajeva, nažalost, u odno-
su na lani manji je broj 
onih iz Lepoglave - ista-
knuo je izvršni organiza-
tor turnira Damir Kužir 

uoči izvlačenja skupina.
Organizator turnira 

je Zajednica sportskih 
udruga Grada Lepoglave, 
čiji je predsjednik Tonko 
Županić svim sudionici-
ma zaželio puno uspjeha, 
naglasivši pritom da ovaj 
turnir ima kvalitetu i ime.

- Grad Lepoglava kao 

Europski grad sporta kon-
tinuirano ulaže u sport i 
njegov razvoj pa tako i u 
ovaj turnir koji će, vjeru-
jem, i ovog puta potvrditi 
svoju kvalitetu - poručio 
je ispred Grada Lepogla-
ve, glavnog pokrovitelja 
turnira, gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Odana počast vukovarskom heroju Dragutinu 
Godiniću Bađi

Spomen na 
branitelja 
Vukovara
Na 28. godišnjicu pogibije hrvatskog brani-
telja Dragutina Godinića Bađe kod njegovog 
posljednjeg počivališta na gradskom groblju 
u Lepoglavi, članovi njegove obitelji, suborci, 
prijatelji, predstavnici MUP-a i braniteljskih 
udruga te Grada Lepoglave odali su počast 
ovom hrvatskom vitezu.

Na posljednje Dra-
gutinovo počivalište 
položili su vijenac i 
upalili svijeće te izrekli 
molitvu. Dragutin Godi-
nić Bađo bio je pripad-
nik Zasebne postrojbe 

Policijske uprave Va-
raždinske koja je brani-
la Vukovar, a poginuo 
je 8. studenog 1991. go-
dine tijekom žestokih 
borbi na ulicama Vuko-
vara.

Zabilježeno

Odana počast 
Marijanu Matišiću
Na 28. obljetnicu pogibije Marijana Matišića, 
počast su mu na groblju u Lepoglavi odali čla-
novi obitelji i udruge Branitelji Hrvatske Lepo-
glava te Grada Lepoglave.

Marijan Matišić po-
ginuo je 3. studenoga 
1991. godine, u mjestu 
Miškovići na otoku Pa-
gu, u prometnoj nesreći 
prilikom pratnje misije 
Europske zajednice.

Od početka agresije 

na Hrvatsku Marijan 
Matišić je kao pripad-
nik Ministarstva unu-
tarnjih poslova aktivno 
sudjelovao u obrani 
njenog suvereniteta i 
teritorijalnog integrite-
ta.

Ženski nogometni klub Lepoglava igra svoju 
drugu prvoligašku sezonu

Nogometašice 
očekuje borba 
za opstanak
Ženski nogometni klub Lepoglava ove se se-
zone po drugi put u svojoj povijesti natječe u 
najvišem rangu hrvatskog ženskog klupskog 
nogometa - 1. hrvatskoj nogometnoj ligi za 
žene. U društvu renomiranih ekipa Osijeka, 
Splita, Dinama iz Zagreba, Neretve iz Metko-
vića, zagrebačkog Agrama, Viktorije iz Sla-
vonskog Broda i Katarine Zrinski iz Čakovca, 
Lepoglava je nakon 10 odigranih kola na po-
sljednjem mjestu s osvojena četiri boda.

- Prije početka se-
zone napustila nas je 
kapetanica. Pojačale 
smo se s tri nove igra-
čice od kojih se jedna, 
na ključnoj poziciji na-
padača, ozlijedila prije 
samog početka prven-
stva i to na pripremnoj 
utakmici. Ozljede nas 
nisu mimoišle i tijekom 
jesenskog dijela prven-
stva. Na utakmici 4. ko-
la ozlijedila se golmani-
ca te smo je izgubili za 
ostatak tog jesenskog 
dijela. Igrali smo i pro-
tiv najjačih ekipa - dva 
puta smo igrali protiv 
ŽNK Osijek i dva puta 
protiv ŽNK Split, daleko 
najjačih klubovi u ligi - 
osvrnula se na prvi dio 
sezone Stella Gotal, 
trenerica ŽNK Lepogla-
va i izbornica hrvatske 
ženske U-17 reprezen-
tacije.

U nastavku sezone 
ŽNK Lepoglavu očekuje 
borba za opstanak.

- Na proljeće imamo 
jednostavniji raspored 
jer ćemo igrati protiv 
ekipa protiv kojih mo-

žemo osvojiti bodove. 
Prvi dio prvenstva igra 
se dvokružno, dakle 
imamo 14 utakmica. 
Ponavljam, 10 smo odi-
grali dosada i još 4 na 
proljeće. Nakon tog se 
formira liga za prvaka 
u kojoj će se za naslov 
boriti četiri najbolje 
plasirane ekipe te liga 
za ostanak, u kojoj će 
se za ostanak u društvu 
najboljih boriti preo-
stale četiri ekipe. I jed-
na i druga liga ponovo 
se igraju dvokružno, a 
bodovi iz prvog i dru-
gog dijela lige se zbraja-
ju - rekla je Stella Gotal, 
trenerica lepoglavskih 
nogometašica, koje će 
zbog radova na ure-
đenju igrališta u Lepo-
glavi domaće utakmice 
igrati u obližnjem No-
vom Golubovcu.

Pripreme za novu 
sezonu počet će krajem 
siječnja, a prva pripre-
mna utakmica nogome-
tašice Lepoglave oče-
kuje početkom ožujka, 
kada će se u Zagrebu 
sastati sa ŽNK Dinamo.

Komemorativni program održan je kod spomen obilježja poginulim 
hrvatskim braniteljima

Počast vukovarskim braniteljima odana je na njihovim posljednjim 
počivalištima

Ženska ekipa iz Virovitice se vratila sa srebrnim medaljama

Na Zimskom otvorenom turniru u malom nogometu - Ožujsko kup 
Lepoglava 2020. nastupit će 45 ekipa

Obitelj i suborci odali su počast branitelju Vukovara Dragutinu 
Godiniću

Na 28. obljetnicu pogibije Marijana Matišića odana je počast 
ovom hrvatskom branitelju Nogometašice Lepoglave na proljeće očekuje borba za opstanak 

u prvoligaškom društvu
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Dodijeljena priznanja akcije Cvijet za ljepši grad

Najljepša okućnica Štefanije 
Galić, a balkon Božice Jurić
Otvorenjem izložbe fotografija i dodjelom priznanja završena je ovogodišnja 
ekološko-obrazovna akcija Cvijet za ljepši grad.

Na završnoj priredbi 
koja je održana 4. prosin-
ca u Domu kulture oku-
pio se veliki broj građana, 
među kojima su bili i do-
bitnici ovogodišnjih pri-
znanja, kojima je čestitke 
uputila Ljubica Dubo-
večak, direktorica ureda 
Turističke zajednice Gra-
da Lepoglave.

- Uljepšavajući prostor 
u kojem živite uljepšava-
te i naš grad - poručila je 
Ljubica Dubovečak i če-
stitala ovogodišnjim do-
bitnicima nagrada i pri-
znanja gradske turističke 
zajednice.

Najljepše uređenim 
balkonom proglašen je 
onaj Božice Jurić, dok su 

priznanja za drugo, od-
nosno treće mjesto u ovoj 
kategoriji dodijeljena Ni-
kolini Jamnić i Mirjani 
Ratkaj. Priznanja im je 
uručio gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić, predsjed-
nik Turističke zajednice 
Grada Lepoglave.

U kategoriji Kuća i 
okućnica pobijedila je 
Štefanija Galić, drugo 
je mjesto pripalo Marici 
Kišićek, a treće Jadranki 
Kučar. Dobitnice su pri-
znanja primile iz ruku za-
mjenika gradonačelnika 
Hrvoja Kovača.

U akciji su i ove go-
dine sudjelovali učenici 
osnovnih škola te djeca iz 
dječjih vrtića s gradskog 
područja, pa su uz izlože-
nih 120 fotografija balko-
na te kuća s okućnicama, 
na izložbi predstavljeni 
i dječji likovni radovi i 
fotografije. Nagrade za 

najuspjelije radove pri-
mili su Stefani Pintarić 
i njezina mentorica Jo-
žica Butko iz Osnovne 
škole Ivana Rangera iz 

Kamenice, Unna Žulić, 
Leo Šobak, Bruno Župa-
nić, Mike Škrbec i njiho-
va mentorica Valentina 
Končevski iz Osnovne 
škole Ante Starčevića iz 
Lepoglave te Ana Milešić 
i njezina mentorica Slavi-
ca Cingesar iz Osnovne 
škole Izidora Poljaka iz 
Višnjice.

Priznanja za učenič-
ke fotografije primili su: 
Kreativna grupa OŠ Ka-
menica, Dora Husnjak 
iz OŠ Ivana Rangera iz 

Kamenice te David Jako-
piček, Ivan Lončarek, 
Jakov Školnik, Karlo Kri-
žanec, Lovro Car, Matija 
Dukarić, Mihael Herceg, 
Natali Dukarić i Stjepan 
Glavica iz OŠ Izidora Po-
ljaka iz Višnjice.

Posebna priznanja 
dodijeljena su učeničkim 
zadrugama - Logožar i 
Mlade vezilje iz kame-
ničke škole, a posebna 
je nagrada dodijeljena i 
kreativnoj grupi Osnov-
ne škole Ivana Rangera 
iz Kamenice, za sliku-Cvi-
jeće, koju su izradile uče-
nice Lana Maček i Hana 
Vresk. Izložbu je otvorio 
zamjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač.

- Uređenjem svog ži-
votnog prostora građani 
daju poseban obol ljepoti 
našeg grada - istaknuo je 
Kovač i zahvalio svima 
koji su sudjelovali u ovoj 
akciji. Pozvao je pritom 
građane da i dalje ure-
đuju svoje balkone, kuće 
i okućnice, te da se u još 
većem broju uključe u 
ovu hvalevrijednu akciju.

U glazbenom dije-
lu programa nastupio 
je Ženski pjevački zbor 
Collegium Artisticum, pod 
ravnanjem Anke Žulić.

Zabilježeno

Pred župnom 
crkvom upaljena 
prva adventska 
svijeća
Paljenjem prve adventske svijeće na advent-
skom vijencu postavljenom ispred  lepoglav-
ske župne crkve, u Lepoglavi je, uz početak 
Adventa, započelo obilježavanje Dana Grada 
i Dana Župe Bezgrešnog začeća Blažene Dje-
vice Marije.

Prva adventska svi-
jeća na adventskom je 
vijencu upaljena nakon 
mise zornice. Nakon 
blagoslova župnog vi-
kara vlč. Andrije Ko-
pjara, pred okupljenim 
vjernicima svijeću je 

upalio gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Adventski vijenac 
postavljen je na prosto-
ru pored lepoglavske 
župne crkve, koji je pri-
godno uređen u duhu 
Adventa.

Uz blagdan svetog Nikole

Grad darivao najmlađe
Grad Lepoglava je i ove godine, na blagdan 
svetog Nikole, darovima razveselio najmlađe 
sugrađane.

Grad je mališanima 
poklonio dječju pred-
stavu Grimmix Kereke-
sh teatra te slatke pa-
kete koje im je, nakon 
druženja s likovima 
iz bajki braće Grimm, 
podijelio sveti Nikola. 
Darove su primili vr-
tićki mališani iz dječjih 

vrtića Lepoglava i “Ru-
nolist” iz Žarovnice te 
učenici osnovnih škola 
s gradskog područja.

Uz darove za vrtićke 
mališane i osnovnoš-
kolce, Grad Lepoglava 
osigurao je i darove za 
djecu iz obitelji slabog 
socijalnog statusa.

Na svečanosti u Domu kulture dodijeljene su ovogodišnje nagrade 
Cvijet za ljepši grad

U akciji gradske turističke zajednice i ove su godine sudjelovali najmlađi

U adventsko vrijeme prigodno je uređen prostor pred 
lepoglavskom župnom crkvom 

Grad je najmlađima za Nikolinje darovao dječju predstavu Grimmix
Akcija je i ove godine pobudila veliko zanimanje građana


